
73220-27 MAYIS 2024  SAYI:

AK PARTİ İSTANBUL İL SİYASİ VE HUKUKİ İŞLER BAŞKANLIĞI TEŞKİLAT İÇİ HAFTALIK BÜLTENİ

BÜROKRATİK 
VESAYETE İZİN 
VERMEYİZ
Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan, AK Parti 
grup toplantısında konuştu. 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan, 
“Bürokratik vesayete izin 
vermeyiz. Kanunun dışına çıkan, 
marazı olan kim varsa hukuk 
zemininde mutlaka hesabı 
soruluyor.” ifadelerini kullandı. 
Kongre süreci hakkında konuşan 
Erdoğan, “Yorulan, motivasyonunu 
yitiren arkadaşlarımızı kardeşlik 
hukukumuzu koruyarak dinlenmeye 
alacağız; yeni, heyecanlı 
arkadaşlarımızla kadromuzı 
güçlendirerek yolumuza devam 
edeceğiz.” dedi. Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan, “FETÖ’ya diyet borcunu 
ödemek isteyenler asla boş 
durmuyorlar. İnsanları ayırarak 
olanların nereye varmaya 
çalıştığının farkındayız. Kuklayı da 
kutlayıcıyı da oyunu kimin yazdığını 
da çok iyi biliyoruz.” tepkisinde 
bulundu.  
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İl Başkanımız Osman Nuri 
Kabaktepe, gazeteci ve köşe 

yazarlarıyla kahvaltı programında 
bir araya geldi. Kabaktepe, 

Türkiye’nin 31 Mart’ta son derece 
demokratik, adil ve şeffaf bir seçim 
süreci yaşadığını söyledi ve “Barış 

ve huzur içinde gerçekleştirilen 
yerel seçimlerin Türkiye’de 

seçmenin sandığa olan güvenini ve 
demokratik kurumların işlerliğini 

göstermesi açısından fevkalade 
önemlidir” ifadelerini kullandı.

“HİÇBİR KAZANIMIN HEBA 
EDİLMESİNE MÜSAADE 
ETMEYECEĞİZ’’



İl Başkanımız Osman Nuri 
Kabaktepe, İl Başkanlığımızda 
gazeteci ve köşe yazarları 
ile buluştu. Gerçekleşen 

programda 2024 Mahalli İdare Seçim 
sonuçları ve ilerleyen süreç hakkında 
konuşuldu.

“YÜZDE 17.5 
OY HERHALDE 
BUHARLAŞMADI”

İl Başkanımız Osman Nuri Kabaktepe, 
14 Mayıs 2023 tarihinde gerçekleşen 
milletvekili seçimlerinde İstanbul’da 
yüzde 20.3 oy alan üç partinin (Yeşil Sol 
Parti/DEM Parti, İYİ Parti ve Türkiye İşçi 
Partisi) 31 Mart 2024 İstanbul Büyükşehir 
Belediyesi seçimlerinde yüzde 2,75 oy 
aldığını hatırlatarak, “Yaklaşık yüzde 
17.5 oy herhalde buharlaşmadı. Bu oylar 
nereye gitti?” diye sordu.

“AK PARTİ, TÜRKİYE 
CUMHURİYETİ TARİHİNİN 
DÖRTTE BİRİNE 
HÜKMETMİŞ BİR KADRO”

İl Başkanımız Osman Nuri Kabaktepe, 
şunları söyledi: “AK Parti’mizin ülkemiz 
tarihi, gönül coğrafyamız ve tüm insanlık, 
içerisindeki mevziini ve kıymetini doğru 
tespit etmek zorundayız. Millete adanan, 
memleket sevdası ile yoğrulan, yaklaşık 
çeyrek asırlık bir süreçten bahsediyoruz. 
Bu süre neredeyse, modern Türkiye 
tarihinin dörtte birine tekabül etmektedir. 
Yani Türkiye Cumhuriyeti tarihinin 
yaklaşık olarak dörtte birine hükmetmiş 
bir kadronun ve liderliğin mensubuyuz.”

“Bizler yani AK Parti olarak tam 17 
seçimi birinci, 1 seçimi de -o da yerel 
seçim olmak üzere- ikinci bitirmiş bir 
başarı öyküsüne sahibiz. Yani bizler, 
bir turnuvaya katıldık ise -ki seçimler 

turnuvalardır- bu turnuvanın 17 
müsabakasını kazanmış 1 müsabaka da 
2. olmuşuz.” 

“Biz elbette niçin ikinci olduk diye 
soruyoruz. Mesela parti olarak oyumuz 
bir önceki seçime oranla yaklaşık 
200.000 azalmış. Bu bizi destekleyen 
seçmenlerimizin büyük çoğunluğunun 
sadakatinin hala yerinde olduğunu 
gösteriyor. Katılım oranının düşüklüğü 
ve seçmenin sandığa gitmemesi daha 
birçok neden gibi sonuçları etkilemiş gibi 
görünüyor. Burada sorulması gereken 
soru seçime katılmayan ve katılan 
seçmenin gerekçelerinin ne olduğudur.”

“Bu gerekçeler, konjektürel olabilir, bu 
gerekçeler ekonomik-emekli-enflasyon- 
dan sokak havyalarına, göçmenlere 
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uzanan nedenler olabilir, bu gerekçeler 
aday-teşkilat-kampanya merkezli 
olabilir. Ancak ifade ettiğim üzere seçim 
sonuçları bunların hepsinin toplamının 
fazlasıdır. Çoklu neden farklı sırlama 
yaklaşımıyla değerlendirmelerimizi 
yapmaya çalışıyoruz.”

“MİLLETİMİZ ADINA 
KAZANILAN HİÇBİR 
KAZANIMIN BELEDİYELER 
ÜZERİNDEN HEBA 
EDİLMESİNE MÜSAADE 
ETMEYECEĞİZ”

İl Başkanımız Kabaktepe, 
“Milletimizin müesseseleşmiş irfanına 
ve kurumsallaşmış gönül ve zihin 
dünyasına sahip çıkacağız. Son çeyrek 
asırda milletimiz adına kazanılan hiçbir 
kazanımın yerel belediyeler üzerinden 
heba edilmesine ve değersizleşmesine 
müsaade etmeyeceğiz. Çünkü 
bizim milletimizle ayniyetimiz seçim 
sonuçlarından bağımsızdır. Bizler 
milletimizle aynı duyguları yaşar, aynı 
şeylere sevinir aynı şeylere üzülürüz. 
Bu durum siyasetten bağımsız olarak 
bizlerin milletimizin özü olmamızdan 
kaynaklandığı herkesçe malumdur.

Sayın Cumhurbaşkanımızı 
tanımlayacaksak ‘Milletin adamı’ ifadesi 
kadar daha tanımlayıcı ve kuşatıcı bir 
tanımlama hak verirsiniz ki yoktur.” diye 
konuştu.

İl Başkanımız Kabaktepe sözlerine 
şöyle devam etti; “Bu yüzden empati 
yapacağız, milletimizi dinleyeceğiz ve 
milletimizle birlikte yolumuza devam 
edeceğiz. Empati İstanbul gelecek 
İstanbul diyerek durmak yok yola devam 
düsturuyla çalışmaya devam edeceğiz. 
Bu bağlamda çalışma programımızı 

hazırladık tük kademlerimizle sahada 
olacağız.” 

‘OYUMUZ BİR ÖNCEKİ 
SEÇİME ORANLA 
YAKLAŞIK 200 BİN 
AZALMIŞ’

İl Başkanımız Kabaktepe, “Biz elbette 
niçin ikinci olduk diye soruyoruz. 
Mesela parti olarak oyumuz bir önceki 
seçime oranla yaklaşık 200 bin azalmış. 
Bu bizi destekleyen seçmenlerimizin 
büyük çoğunluğunun sadakatinin hala 
yerinde olduğunu gösteriyor. Katılım 
oranının düşüklüğü ve seçmenin 
sandığa gitmemesi daha birçok neden 
gibi sonuçları etkilemiş gibi görünüyor. 
Burada sorulması gereken soru 
seçime katılmayan ve katılan seçmenin 
gerekçelerinin ne olduğudur.” 

“KONGRE SÜRECİNE KADAR 
VAZİFEMİZİN BAŞINDAYIZ”
İl Başkanımız Osman Nuri Kabaktepe, 
“Neticede İl Başkanı olarak İstanbul’da 
3 yıldır bu görevi yapıyorum. 3 yılın 
neticesinde İstanbul’da  AK Parti’mizin 
yaptığı tüm işlerde  haberim oldu veya 
haberim yoktu İl Başkanı olarak tüm 
sorumluluk bana aittir bunu açık bir 
şekilde ifade ediyorum. Bunu yapmamız 
gerek iş ve işlemleri az mı yaptık, çok 
mu yaptık, yeterli mi yaptık, yetersiz mi 
yaptık tartışmasından bağımsız olarak 
söylüyorum. Partimizin değişim ve 
dönüşüm ve kongre süreçleri olacak.  
O süreçlere kadar İl Başkanı olarak 
vazifemizin başındayız.” dedi.
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İL BAŞKANIMIZ OSMAN 
NURİ KABAKTEPE’DEN 
ÇEKMEKÖY ZİYARETİ

İl Başkanımız Osman 
Nuri Kabaktepe, 
Çekmeköy ilçesine 
bir dizi ziyaret 
gerçekleştirdi. 
Kabaktepe, ziyaret 
kapsamında İlçe 
Başkanlığımızı 
ziyaret etti ve 
esnaf ziyareti 
gerçekleştirdi.
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İl Başkanımız Osman 
Nuri Kabaktepe, 
Çekmeköy’de bir dizi 
ziyarette bulundu. 

Çekmeköy ziyareti sırasında 
yaptığı esnaf ziyaretinde konuşan 
İl Başkanımız Kabaktepe, ‘’ 
Teşkilatımızın her bir ferdi 
gibi çalışmalarına bizzat şahit 
olduğum, gecesiyle gündüzüyle 
davamıza emek veren, 
Çekmeköylü kardeşimizin ekmek 
teknesinde hoş muhabbetine, 
sıcak çayına ve güler yüzüne 
ortak olduk.’’ İfadesini kullandı.

İl Başkanımız Osman Nuri 
Kabaktepe daha sonra Çekmeköy 

İlçe Teşkilatına ziyarette bulundu. 
İlçe Teşkilatında konuşan İl 
Başkanımız Kabaktepe, ‘’ 
Aynı duygunun izinde tüm 
teşkilatlarımızla sadece seçim 
dönemlerinde değil her zaman 
sahada aktif olarak çalışmaya 
devam ediyoruz, teşkilatımızın 
bu çalışma azmi ile gurur 
duyuyoruz.’’ dedi.

Ziyaret boyunca, Kabaktepe’ye 
AK Parti Çekmeköy İlçe Teşkilatı 
üyeleri de eşlik etti. İlçe teşkilatı, 
vatandaşlarla daha sıkı bir bağ 
kurmak ve yerel yönetimle 
ilgili süreçleri hızlandırmak için 
çalıştıklarını belirtti.
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İstanbul Valiliğimizin 
organize ettiği 19 Mayıs 
Atatürk’ü Anma, Gençlik ve 
Spor Bayramı çelenk koyma 
törenine katılım sağladık.

İl Başkanvekilimiz Akın Bayram, 
İl Gençlik Kolları Başkanımız 
Muhammet Cem Çekerek ile Taksim 
Meydanında düzenlenen çelenk 

koyma törenine katıldı. İl Başkanvekilimiz 
Bayram; “İstiklal ve istikbal mücadelemizde 
destanlar yazan tüm şehit ve gazilerimizi 
şükran ile anıyor, 19 Mayıs Atatürk’ü Anma 
Gençlik ve Spor Bayramı’nı tebrik ediyorum.” 
ifadelerini kullandı.

İl Başkanvekilimiz Akın Bayram, 
İnsan ve Medeniyet Hareketi 
öncülüğünde gerçekleştirilen 
Filistin mücadelesi gündemli 
“Özgürlük Tufanı Kongresi”ne 
katılım sağladı. 

İl Başkanvekilimiz Akın 
Bayram program hakkındaki 
açıklamasında; “1967 sınırları 
temelinde, iki devletli ve başkenti 

Doğu Kudüs olan özgür ve bağımsız Filistin 
için kardeşlerimizin yanındayız.” ifadelerini 
kullandı.

ÖZGÜR VE BAĞIMSIZ FİLİSTİN İÇİN 
KARDEŞLERİMİZİN YANINDAYIZ

TAKSİM’DE 19 MAYIS 
ÇELENK KOYMA 
TÖRENİNE KATILDIK
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ENGELLİLER HAFTASI 
ÇALIŞMALARI 

Genel Merkez 
Sosyal Politikalar 
Başkanlığımızın 
koordinesinde 10-16 
Mayıs Engelliler Haftası 
münasebetiyle tüm 
ilçelerimizde engelli 
vatandaşlarımıza 
hane ziyaretleri ve 
engellilere yönelik 
faaliyetlerde 
bulunan sivil toplum 
kuruluşlarına ziyaretler 
gerçekleştirildi.
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İlçe Başkanlarımız, İlçe Belediye Başkanlarımız, İlçe 
Sosyal Politikalar Başkanlarımız ve İlçe Engelliler 
Koordinasyon Merkezi Başkanlarımız ziyaretlere 
katılım sağladılar.

Engelli vatandaşlarımız ve ailelerine yapılan hane 
ziyaretlerinin yanı sıra engelli vatandaşlarımıza 
yönelik faaliyetler ve etkinliklerde bulunan sivil toplum 
kuruluşlarına da ziyaretler gerçekleştirildi.

İlçe Sosyal Politikalar Başkanlıklarımızın koordinesinde 
bazı ilçelerimizde piknik ve açık havada buluşma 
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programları düzenlendi. Engelli 
kardeşlerimiz ve ailelerinin 
katılımlarıyla salon programları da 
yapıldı.

ANNELERİMİZİ 
UNUTMADIK 

Anneler günü münasebetiyle 
engelli çocuğu bulunan kıymetli 
annelerimize sürpriz hediyeler ile 
ziyaretler yapıldı.



Bu kapsamda 
Sultanbeyli, 
Avcılar ve 
Bahçelievler İlçe 

Yaşlılar Koordinasyon 
Merkezlerimiz kıymetli 
büyüklerimiz ile bir araya 
geldiler. Ziyaretlerde 
teşkilat mensuplarımız 
büyüklerimizin görüş ve 
önerilerini not aldılar.
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ÇINARLARIMIZA 
ZİYARETLER

İl Sosyal Politikalar 
Başkanlığımızın 
koordinesinde İlçe Yaşlılar 
Koordinasyon Merkezlerimiz 
ilçelerimizde bulunan 
kıymetli büyüklerimize hane 
ziyaretlerinde bulundular.



 Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan, 19 Mayıs Atatürk’ü Anma, 
Gençlik ve Spor Bayramı dolayısıyla 
Dolmabahçe Çalışma Ofisi’nde 

düzenlenen Gençlik Buluşması’na katıldı.

TÜM KAHRAMAN VE 
ŞEHİTLERİ YAD ETTİ

Konuşmasına, kendisini dinleyen gençleri 
selamlayarak başlayan Cumhurbaşkanı 
Erdoğan, 19 Mayıs Atatürk’ü Anma, Gençlik ve 
Spor Bayramı’nı tebrik etti. Milli Mücadele’nin 
habercisi olan 19 Mayıs 1919’un öneminden 
bahseden Cumhurbaşkanı Erdoğan, 
Anadolu’nun vatan olması ve kalması için 
gözlerini kırpmadan canlarını ortaya koyan 
başta Gazi Mustafa Kemal Atatürk olmak üzere 

tüm şehitleri, gazileri, kahramanları rahmetle 
yad etti.

GENÇLERİMİZ GURUR 
KAYNAĞI OLDU

Cumhurbaşkanı Erdoğan, şunları kaydetti: 
Kıymetli sporcularımız, sizleri en kalbi 
duygularımla, muhabbetle selamlıyorum. 
Sizlerin şahsında aydınlık yarınlarımızın 
güvencesi olarak gördüğüm tüm genç 
kardeşlerime buradan sevgilerimi, saygılarımı 
gönderiyorum. 19 Mayıs Atatürk’ü Anma 
Gençlik ve Spor Bayramı vesilesiyle sizlerle 
beraber olmanın, sizlerin bu heyecanını benim 
de taşımamın bahtiyarlığı gerçekten sözlerle 
ifade edilemez. Bugün, Türk gençliğini temsilen 
aramızda milli sporcularımızın yanı sıra 
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TÜRKİYE’NİN EN BÜYÜK  
UMUDU SİZLERSİNİZ!

CUMHURBAŞKANIMIZ ERDOĞAN GENÇLERLE BULUŞTU: 

Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan, 19 Mayıs 

Atatürk’ü Anma, Gençlik ve 
Spor Bayramı dolayısıyla 

Dolmabahçe Çalışma Ofisi’nde 
düzenlenen Gençlik Buluşmasına 

katıldı. Konuşmasında Gazi 
Mustafa Kemal Atatürk olmak 

üzere tüm şehitleri, gazileri, 
kahramanları rahmetle yad eden 

Cumhurbaşkanımız Erdoğan 
“Türkiye’nin istiklal ve istikbal 
mücadelesinin neferleri daima 

gençlerdi. Türkiye’nin en büyük 
gücü milletimizin en büyük 

umudu sizlersiniz” ifadelerini 
kullandı.
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siyasette, bilimde, müzikte ve çalışma hayatında 
başarılarıyla gurur kaynağımız olan gençlerimiz 
bulunuyor. Her birinize ülkemize, milletimize ve 
ailelerinize yaşattığınız mutluluklar dolayısıyla 
teşekkür ediyorum. Rabb’im başarılarınızı daim 
eylesin. Ayağınıza taş değdirmesin diyorum. 
Millet olarak Anadolu’nun kapılarını açtığımız 
Malazgirt Zaferi’nden beri üzerinde yaşadığımız 
bu topraklarda mücadele halindeyiz. Önce bu 
mücadeleyi Anadolu’yu vatanımız yapmak, 
ardından ebedi ve ezeli yurdumuz olarak 
korumak için verdik. Türkiye’nin istiklal ve istikbal 
mücadelesinin neferleri daima gençlerdi.

ESARETE KARŞI 
ÖZGÜRLÜĞÜN SEMBOLÜ

Daha 21 yaşında İstanbul’u fethederek çağ 
açıp çağ kapatan gençler tarih boyunca bu 
milleti zaferden zafere başarıdan başarıya 
koşturdu. Tüm dünyaya ‘Çanakkale geçilmez’ 
dedirttiğimiz o büyük destanın gizli kahramanları 
gençlerden oluşuyordu. Gençler, 19 Mayıs 1919’da 
Samsun’da ilk adımı atılan Milli Mücadele’nin de 
ön saftaki neferleri oldu. Gazi Mustafa Kemal’in 
19 Mayıs’ta kıvılcımını yaktığı istiklal meşalesi, 
gençlerin omuzlarında Anadolu’ya yayılmış tüm 
yürekleri kuşatmış yine gençlerin fedakarlığı 
ve sahiplenmesiyle zafere kavuşmuştur. 19 
Mayıs, esarete karşı özgürlüğün, yılgınlığa karşı 
umudun, teslimiyete karşı milletimizin hür ve 
bağımsız yaşama kararlılığının sembolüdür. 19 
Mayıs Milli Mücadele’yi başlatmakla kalmamış, 
son devletimiz Türkiye Cumhuriyeti’nin 
kuruluş, milletimizin de kurtuluş mücadelesine 

dönüşmüştür. Bu vesileyle asırlardır istiklal 
ve istikbalimiz uğrunda gözlerini kırpmadan 
şehadete koşan tüm şehitlerimize Allah’tan 
rahmet niyaz ediyorum. Aynı ulvi gaye 
uğrunda çarpışırken yaralanan gazilerimizi 

şükranla yad ediyorum. Kurtuluş Savaşımızın 
başkomutanı Gazi Mustafa Kemal Atatürk ve 
silah arkadaşlarını milletimizin göz bebeği olan 
kahraman ordumuzun bütün mensuplarını 
bugün bir kez daha saygıyla anıyorum.

SPORCU SAYIMIZ 15 MİLYONU AŞTI
Ülke genelinde spor altyapısına son 21 yılda yaptığımız yatırımların inşa ettiğimiz 
tesislerin sporcularımıza verdiğimiz desteklerin boşa gitmediğini görmenin sevincini 
yaşıyoruz. Sporcularımızın uluslararası başarıları arttıkça gençlerimiz spora daha fazla 
yönelmeye, sporu bir kariyer olarak görmeye başladı. 2002 yılında toplam lisanslı sporcu 
sayımız 278 bin kişiyken bugün 15 milyon 550 bine yükseldi. 2002 yılında bütün spor 
dallarında aldığımız madalya sayısı bin 481 adet iken 2023 yılı sonu itibariyle bu rakam 
7 bin 404’e yükseldi. Antrenör sayımız 18 bin 674’ten 321 bine, spor kulübü sayımız 
ise 6 bin 35’ten, 25 bin 78’e çıktı. Türkiye olimpiyatlara hazırlık merkezlerinde bin 382 
sporcumuz var. Son 7 yılda sporcu yetenek taramasıyla 7 milyon 706 bin evladımızın 
kabiliyetlerine baktık. Buna göre yönlendirmede bulunduk. 2021 yılında devreye alınan 
milli sporcu kursuyla başarılı sporcularımızı akademik yolculuklarında da destekliyoruz. 
Daha burada tek tek sayamayacağımız nice çalışmayla spora ve sporcuya sahip 
çıkıyoruz. Tokyo 2020 olimpiyatları ve Paralimpik Oyunları bize daha fazlasını yapma 
noktasında büyük bir motivasyon kaynağı oldu. Her iki spor etkinliğine de tarihimizin 
en yüksek sporcu sayısıyla katıldık. Sporcularımız Tokyo’da kazandıkları toplam 28 
madalyayla milletimize gerçekten büyük bir sevinç yaşattılar. Olimpiyatlarda yakalanan 
ivmeyi ve ruhu daha sonra da devam ettirdiler.
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PEK ÇOK PROJEMİZDE 
GENÇLERİN İMZASI VAR

Tarihimizde bir dönüm noktasını teşkil 
eden 19 Mayıs’ın gençlerimizin bayramı olması 
elbette tesadüf eseri değildir. 19 Mayıs tarihi 
siz gençlerimiz için bir ilham ve umut kaynağı 
olmuştur. Tıpkı bin yıllık tarihimizde olduğu 
gibi gençlerimizin bugün de milletimizin 
her meselesinde en önde yerlerini aldıklarını 
memnuniyetle görüyoruz. Ülkemizin kalkınma, 
ilerleme ekonomide büyüme çabalarının 
merkezinde de yine gençlerimiz önemli 
yere sahip. Sınırda eli tetikte nöbet tutan 
askerlerimizin karakollarda görev yapan polis 
ve jandarmalarımızın çoğu sizin yaşınızdaki 
gençlerden oluşuyor. Savunma sanayinde 
iftihar vesilemiz olan pek çok projenin altında 
genç mühendislerimizin imzası ve emeği 
bulunuyor. Mesela milli savaş uçağımız Kaan’ın 
geliştirilmesinde insanlı ve insansız hava 
araçlarımızın üretiminde gençler öncü roller 
üstleniyor. Bilimde, sanatta, medyada son 
dönemde özellikle sporda gençlerimiz daha fazla 
ön plana çıkıyor, kendilerinden daha fazla söz 
ettiriyor. Gençlerimiz ülkenin siyasi ve bürokratik 
karar mekanizmalarında daha fazla sorumluluk 
üstleniyor. Parlamentoda belediye meclislerinde, 
belediye yönetimlerinde, eskiye kıyasla, daha çok 
sayıda genç arkadaşlarımız var.

BAŞARILARINIZ MİLLETİN 
KIVANÇ KAYNAĞI OLDU

Yarınlarımızın teminatı olan Teknofest gençliği 
gerçekten hayatın her alanında gümbür gümbür 
gelmektedir. Bundan ve sizlerin başarılarından 
iftihar ettiğimizi özellikle belirtmek isterim. 
Her birinizin daha nice yıllar bizim milletimizin 
ve ailelerinizin kıvanç kaynağı olmaya devam 
edeceğinizden hiç şüphem yok. Biz de seçilme 
yaşını önce 30’dan 25’e, daha sonra nihayetinde 
ne yaptık? 18’e düşürdük. Siyasetin, bürokrasinin, 

iş dünyasının kapılarını gençlere açarak 
gençlerimizin eğitimlerine tarihin en büyük 
yatırımlarını yaparak gençlerimize uygun ortam 
ve imkanlar sağlayarak her alanda gençlerimizi 
destekliyor, hayallerini gerçekleştirebilmeleri 
için tüm imkanlarımızı seferber ediyoruz. Sevgili 
gençler, bölgesinde ve dünyada yıldızı giderek 
parlayan Türkiye’nin sporda da başarı çıtasını 
sürekli yükseltmesinden memnuniyet duyuyoruz. 
Geleneksel olarak güçlü olduğumuz branşların 
da ötesine geçerek yeni spor dallarında kürsüye 
çıkmaya hatta kürsüyü domine etmeye başladık. 
Sporcularımız katıldıkları yarışmalardan artık 
madalyasız dönmüyor. Sporcularımız başarıları 
yanında centilmenlikleriyle de takdir kazanıyor.

PARİS OLİMPİYATLARI’NDA 
HEDEFİMİZ BELLİ

Geçtiğimiz hafta karate, okçuluk, tekvando 
ve diğer bazı spor dallarında yine müjdeli 
haberler aldık. Tüm sporcularımızı buradan bir 
kez daha tebrik ediyorum. Şimdi önümüzde 
2024 Paris Olimpiyatları var. Başarı tablomuza 
Paris’te yeni yıldızlar ekleyeceğiz. Bu konuda 
ben sporcularımıza güveniyorum. Sizlerden 
yine göğsümüzü kabartacak güzel haberler 
bekliyorum. Buradaki her bir genç kardeşime 
şunu tekrar hatırladım isterim. Sizler tarihi şanlı 

zaferlerle dolu büyük bir milletin evlatlarısınız. 
Türkiye’nin en büyük gücü milletimizin en büyük 
umudu sizlersiniz. Ülkemizi parlak çıkarlarına 
ulaştırmaktadır. Çok çalışacağınıza yürekten 
inanıyorum. Rabb’im yolumuzu, bahtımızı açık 
etsin diyorum. Bu duygularla bize yaşattığınız 
gurur ve mutluluk için her birinize ayrı ayrı 
teşekkür ediyorum. Hepinize umut dolu, huzur ve 
barış dolu bir gelecek diliyorum. 19 Mayıs Atatürk’ü 
Anma, Gençlik ve Spor Bayramı’nızı tebrik ediyor, 
sizlerin şahsında ülkemizin tüm gençlerinin 
bayramını kutluyorum. Kalın sağlıcakla.

19 MAYIS MARŞI HEP 
BİRLİKTE SESLENDİRİLDİ
Programda, AK Parti İstanbul Milletvekili 
ve besteci piyanist Yücel Arzen ile 
sanatçılar, Gençlik ve Spor Bakanlığı 19 
Mayıs Marşı’nı seslendirdi. 19 Mayıs özel 
programında, İkinci Türk Astronot Tuva 
Cihangir Atasever, Modern Pentatlon 
Sporcusu İlke Özyüksel Mihrioğlu ve 
Gençlik ve Spor Bakanı Osman Aşkın 
Bak da birer konuşma yaptı.



Erdoğan’ın konuşmasından satır 
başları şöyle:

“Bildiğiniz üzere konseyimizin 5. 
toplantısında Aralık ayında ziyarette 

bulunmuştuk. Karşılıklı mutabakatı teyit etmiş, 
Atia bildirgesi ile kayıt altına almıştık. Ziyaret, bu 
mutabakatın yansımasıdır. Samimiyet dolayısıyla 
teşekkür ederim. Sayın başbakanla biraz 
önce samimi, yapıcı görüşme gerçekleştirdik. 
Sorunlarımızı diyalogla çözeceğiz. 
Görüşmelerimizde ikili konuları etraflıca gözden 
geçirdik. 6 milyar dolar olan ticareti 10 milyar 
dolara çıkarma hedefinde çalışıyoruz.

Deprem kuşağında olan ülkelerimiz 
birbirinin yardımına ilk koşan ilk ülkelerden 
olmuştur. Ziyaret vesilesi ile imzalanan sağlık 
ve tıp alanlarındaki iş birliğini tahkim etmiş 
olduk. Görüşmelerimizde birbirleri ile bağlantılı 
sorunları ele aldık. Terör örgütlerine bölgemizde 
yer olmadığına mutabıkız. İlişkilerimizdeki 
olumlu atmosferin, soydaşlarımızın haklarına 
katkı sağlamasını bekliyoruz.

İsrail yönetimi Refah’ı acımasız şekilde hedef 
almaya devam ediyor. Türkiye olarak İsrail’i 
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BEN HAMAS’I TERÖR ÖRGÜTÜ 
OLARAK GÖRMÜYORUM

Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan, Yunanistan 

Başbakanı Kiriakos Miçotakis’i 
Ankara’da kabul etti. 

Miçotakis’in “İsrail’in Gazze 
bölgesine girmesi ve terör 

örgütü olarak kabul ettiğimiz 
Hamas için Türkiye’nin 
değişik bir niteleme ile 

gördüğünü biliyoruz” 
ifadesine Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan, “Ben Hamas’ı terör 
örgütü olarak görmüyorum. 
Hamas 1947’den işgal edilen 

topraklarını koruma altına 
alan bir direniş örgütüdür” 

yanıtını verdi.
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ateşkese zorlamaya, diplomatik temaslarımızı 
sürdüreceğiz. Yunanistan ile aramızda 
çözülemeyecek sorun yok. Kıbrıs sorununun 
kalıcı çözüme kavuşması önemli.

İş birliğine dair ümitlerimiz artıyor. Türkiye 
kültürel mirasın korunması noktasında Kariye 
Cami’mizi, 2020 karar sonrasında çalışma 
sonucu yeniden ibadete ve ziyarete açtık. 
UNESCO varlığı olan her bir eserin korunmasına 
hizmete sunulmasına büyük önem veriyoruz. 
Kariye de herkesin ziyaretine açıktır.

“TÜRKİYE’NİN AB ÜYELİĞİNİ 
DESTEKLİYORUZ”

“Özellikle güven artırıcı önlemler ve pozitif 
işbirliği ajandası bizim yöremizde istikrarı 
sağlayacak önlemlerdir” diyen Miçotakis 
sözlerine şöyle devam etti: Ukrayna ve 
Ortadoğu’daki gelişmeleri görüşme fırsatımız 
oldu. Hem Rusya’nın despotik tavrını hem 
de Ortadoğu’daki gelişmeler karşısında biz 
bunları reddettiğimizi dile getirdik. Türkiye ile 
Ortadoğu konusunda görüş ayrılığı söz konusu 
olmaktadır. İsrail’in Gazze bölgesine girmesi ve 
terör örgütü olarak kabul ettiğimiz Hamas’ın 
Türkiye’nin değişik bir niteleme ile gördüğünü 
biliyoruz. Gazze’de sivil vatandaşların korunması 
gerektiği konusunda hemfikiriz. Kara işgalinin 
kabul edilmez bir hareket olacağı konusunda 
hemfikir kaldık. Kıbrıs konusunda da uluslararası 
mevzuat ışığında bir çözüm bulmak mümkün 
oldu. Güvenlik Konseyi’nin öngördüğü yapıcı 
görülmeler sayesinde iki tarafın sorunu çözüme 
bağlayacağı fikrine katılıyoruz. Yunanistan, 

Türkiye’nin AB üyeliğine katkıda bulunmayı 
desteklemektedir. Sayın Cumhurbaşkanı ile 
ikimizin de sivil koruma konularında işbirliğimizi 
geliştirme konusunda mutabık kaldık. Deprem 
coğrafyaları içinde yer almamız acil durum 
yönetimi konusunda bizi işbirliğine götürüyor. 
Dışişleri Bakanlarımızın görüşmeleri sayesinde 
önemli adımlar atmış bulunuyoruz. NATO’nun 
75. yıldönümü sayesinde görüşme fırsatı 
bulacağımıza inanıyorum.

MİÇOTAKİS’İN HAMAS 
SÖZLERİNE TEPKİ
Cumhurbaşkanımız Erdoğan, 
Miçotakis’in ‘Hamas’ı terör örgütü olarak 
görüyoruz’ sözlerine tepki göstererek, 
“Mutabık kalmadığımız önemli bir konu 
var. Ben Hamas’ı terör örgütü olarak 
görmüyorum” dedi.
Cumhurbaşkanımız Erdoğan sözlerini 
şöyle sürdürdü:
Hamas 1947’den itibaren toprakları 
işgal edilmiş ve topraklarını koruma 
altına alan bir direniş örgütüdür. Bu 
örgüt ne yazık ki İsrail’in acımasız 
45 bini bulan insan kaybına karşı 
oraları koruma mücadelesini veren 
bir direniş örgütü durumundadır. 
Bunu görmemiz lazım. Hamas’a terör 
örgütü dersek acımasız bir yaklaşım 
olur. Ben Hamas’ı terör örgütü olarak 
görmüyorum. BM’de sizler de olumlu 
oy vermek suretiyle acımasızlığa 
katılmadınız ortak olmadınız. Bundan 
dolayı sizlere teşekkür ediyorum. Şimdi 
burada terör örgütü derseniz üzülürüz. 
Ben inanıyorum ki sizlerin burada 
yanlış yaklaşımınız olabilir, ben buna 
katılmıyorum. Batı bunlara her türlü 
silahla saldırıyor bunun karşısında bu 
topraklarından tecrid edilen Hamas’ı 
sizler terör örgütü derseniz buna 
üzülürüm.



Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan, Genişletilmiş 
İl Başkanları Toplantısı’nda 
açıklamalarda bulundu. 
AK Parti’nin milletin partisi 
olduğunun altını çizen 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan, 
“Partimizi kapris, kibir, lobi ve 
şahsi hedeflere kurban etmeyiz.” 
ifadelerini kullandı.

 Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan, Genişletilmiş 
İl Başkanları Toplantısı’nda 
açıklamalarda bulundu.

Cumhurbaşkanımız Erdoğan’ın 
konuşmasından satır başları:

2024 senesinin bu ilk Genişletilmiş 
İL Başkanları Toplantısı’nda siz dava 
ve yol arkadaşlarımla olmaktan büyük 
bir bahtiyarlık duyuyorum. İl başkanları 
toplantımızın sonuncusunu 30 Kasım 
tarihinde yapmış, 31 Mart seçimleriyle 
ilgili ön hazırlıklarımızı değerlendirmiştik. 
Kampanya döneminde il ziyaretlerimiz 
vesilesiyle sizlerle görüştük, yakın istişare 
halinde olduk. Ziyaret ettiğimiz 52 ilimizde 
halkımızın nabzını tutmanın yanı sıra 
seçim çalışmalarını da sahada bizzat 
görme fırsatı bulduk.

Yine bu ara dönemde seçim işleri 
başkanlıkları ve seçim koordinasyon 
merkezi temsilcilerimizle bir araya 
geldik. 31 Mart seçim çalışmalarımızı 
çok yoğun bir şekilde devam ettirirken 
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CUMHURBAŞKANIMIZ ERDOĞAN’DAN TEŞKİLATLARA NET MESAJ: 

PARTİMİZİ KAPRİS 
KİBİR VE ŞAHSİ 

HEDEFLERE  
KURBAN ETMEYİZ
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teşkilatlarımızla irtibatımızı daima üst 
seviyede tuttuk. 31 Mart Mahalli İdareler 
Seçimleri, rekabet seviyesi yüksek bir 
atmosferde demokrasi şöleni havasında 
gerçekleşti. Bölücü örgüt uzantılarının 
seçmeni baskı altına alma girişimleri 
dışında ülkemiz genelinde sandığa 
gölge düşürecek hiçbir olay yaşanmadı.

Seçim öncesinde hatırlayacağınız 
üzere çok farklı kampanyalar vardı. 
Bu son seçim olacak kehanetinden 
ekonomiyle ilgili piyasaya sürülen 
tezvirata kadar pek çok algı 
operasyonuna maruz kaldık. Bunların 
hepsini boşa çıkardık. Ülkemiz aleyhine 
yürütülen onca propagandaya rağmen 
85 milyon olarak sandığın gücünü 
ortaya koyduk. Türkiye’nin demokrasi 
standardının nereden nereye geldiğini 
tüm dünyaya bir kez daha gösterdik.

DEMOKRASİNİN KAZANDIĞI 
BİR YERDE KAYBEDEN OLMAZ

Burada öncelikle bir hususun altını 
çizerek ifade etmek istiyorum. Demokrasi 
asla ve asla sıfır toplamlı bir oyun değildir. 
Demokrasinin kazandığı bir yerde 
kaybeden olmaz. Sandığın itibarının 
arttığı bir denklemde galip 85 milyonun 
tamamıdır. Sivil siyaseti güçlendiren her 
sonuç, Türk demokrasisinin istikbali adına 
eşsiz bir başarıdır. Bakınız biz 75 yıllık 
çok partili demokrasi hayatına 2 darbe, 
2 muhtıra, 2 darbe girişimi sığdırmış 
bir milletiz. Neredeyse her 10 yılda 
bir demokrasimiz vesayet odaklarının 
saldırısına uğradı. En son 15 Temmuz’da 
253 insanımızın canı pahasına tarihimizin 

en alçak darbe teşebbüsünü püskürttük.
Bunların haricinde milli iradeyi gasp 

etmeye yönelik gizli açık daha nice 
girişimle karşılaştık. Vesayet odaklarının 
asla uyumadığını, asla pes etmediğini, 
uygun ortam ve fırsat kolladığını hepimiz 
çok iyi biliyoruz. Son yıllarda FETÖ’cülerin 
ve marjinal yapıların da propagandasıyla 
bazı toplum kesimlerinde çok partili 
demokrasiye ve sandığa karşı istifhamların 
zemin bulmaya başladığını görüyorum. 
Gerek 14 Mayıs seçimleri gerekse 31 Mart 
Mahalli İdareler Seçimleri, demokrasi 
düşmanları tarafından körüklenen bu algıyı 
yerle bir etmiştir. 14 Mayıs seçimlerinde, 
Cumhurbaşkanı seçimi yüzde 0,5 farkla 
ikinci tura kalırken, 31 Mart seçimlerinde 
milli irade farklı şekilde tecelli etmiştir.

AK Parti ve Cumhur İttifakı olarak 

her iki seçim sonucunu da büyük bir 
olgunlukla karşıladık, milletin iradesini 
öpüp başımızın üstüne koyduk. Sandık 
sonuçlarından dolayı milleti suçlama, 
kabahati millete atma gibi yollara tevessül 
etmedik. Nitekim 14 Mayıs’la ortaya çıkan 
belirsizlik, 28 Mayıs seçimleriyle giderildi, 
millet yasamada olduğu gibi ülke 
idaresinde de mührü bize takdim etti, 
Cumhur İttifakı’nı açık ara lider yaptı.

31 Mart Yerel Yönetimler seçimlerinde 
yine milletimizin takdiriyle Türkiye 
haritası daha fazla renge boyandı. 
2019 seçimlerine göre daha çok sayıda 
siyasi parti, il, ilçe ve belde düzeyinde 
belediye başkanlığı kazandı. Bu tablo 
karşısında başkaları gibi 14 Mayıs gecesi 
sahnelenen öndeyiz müsamerelerine 
başvurmadık. Parti olarak her ne kadar 
hedeflerimizin uzağında kalsak da 31 
Mart seçim sonuçlarını müspet karşıladık. 
Bizim için önemli olan Türkiye’nin ve Türk 
demokrasisinin kazanmasıdır. Biz siyaseti 
önce milletim, önce memleketim şiarıyla 
yapıyoruz.

AK PARTİ VE CUMHUR 
İTTİFAKI’NIN OLGUN 
DURUŞU, 31 MART 
SONRASINDA SİYASETİN 
GENEL HAVASINI DA 
DEĞİŞTİRMİŞTİR

Sandığın itibarına itibar katan her 
neticeyi, partimizin oyları ne olursa olsun 
Türkiye’nin 75 yıllık çok partili demokrasi 
mücadelesinde aşılmış yeni bir eşik 
olarak görüyoruz. AK Parti ve Cumhur 

AK PARTİ MİLLETİN 
PARTİSİDİR
Millet bize bakınca kendini gördü, kendi 
meselelerini gördü ama aynı sıkıntılarına 
çözüm üretecek güçlü bir irade gördü. 
Toplumumuzun farklı kesimleriyle 
gönül köprülerimizi sağlam tuttuğumuz 
için bugünlere kadar alnımızın akıyla 
gelebildik. Ne teşkilatlarımızın ne 
belediyelerimizin ne de gönlümüzün 
kapılarını milletimize hiçbir zaman 
kapatmadık. Bugün bir kez daha açık 
ve net söylemek istiyorum. AK Parti 
milletin partisidir ve inşallah ebediyen 
öyle kalacaktır.



 www.akpartiistanbul.com                 

GÜNDEM 19
İttifakı’nın olgun duruşu, 31 Mart sonrasında 
siyasetin genel havasını da değiştirmiştir. 
Siyasi atmosferde oluşan yumuşama 
ikliminde siyasetçilerin mesajları kadar 
toplumda siyaset kurumuna yönelik güvenin 
artmasının da önemli payı vardır.

Bu iklimin geçici bir bahar esintisi değil, 
Türk siyasetinin hakim karakteri haline 
gelmesini ümit ediyoruz. Samimiyetimizi 
ve yapıcı tavrımızı bugüne kadar muhafaza 
ettik, Türkiye’yi partiler arasındaki gerilim 
hattına mahkum etmek isteyenlerin, başta 
1 Mayıs olmak üzere çeşitli oyunlarına 
gelmedik. Muhalefetteki muhataplarımızın 
da dirayetli davrandığını görüyor, bundan 
da ülkemiz siyaseti adına memnuniyet 
duyuyoruz. Siyasetçilerin sorumluluk 
bilinciyle hareket ederek bundan sonra 
sandığın itibarına gölge düşürecek, sivil 
siyasete güveni sarsacak beyanlardan 
uzak duracaklarına inanıyorum. Bu 
seçimlerde sandığa giderek oyunu kullanan 
vatandaşlarımın her birine demokrasiye ev 
milli iradenin üstünlüğüne olan bağlılıkları 
sebebiyle bir kez daha teşekkür ediyorum. 
Siz kurmay kadromuzun nezdinde 
teşkilatımızın her bir mensubuna, her bir 
dava arkadaşıma 31 Mart seçimleri dönemi 
boyunca gösterdiğiniz gayretler dolayısıyla 
şükranlarımı sunuyorum.

31 MART SEÇİM 
SONUÇLARINI GÖZ ARDI 
ETMİYORUZ

Tüm bunları söylerken 31 Mart seçim 
sonuçlarını da göz ardı etmiyoruz. Sonuçlara 
dair kapsamlı iç muhasebemizi partimizin 
yetkili organlarında yaptık, yapıyoruz ve 
yapacağız. Bugüne kadar Merkez Yürütme 
Kurulumuzla, Merkez Karar ve Yönetim 
Kurlumuzla, AK Parti Meclis grubumuzla, 
fikirlerine kıymet verdiğimiz dostlarımızla, 
kanaat önderlerimizle, partimizde daha önce 
görev almış yol ve dava arkadaşlarımızla, 
siyaset bilimci akademisyen ve sivil toplum 
temsilcileriyle farklı vesilelerle bir araya 
geldik, görüştük, konuştuk, düşüncelerini 
aldık. Bugün de il başkanlarımız ve teşkilat 
kademelerimizin diğer mensuplarıyla 
bir aradayız. İnşallah istişare halkamızı 
genişletmeye devam edeceğiz. Son 
merkez yürütme kurulu toplantımızda 
geleneksel istişare kampımızı çok yakın 
bir tarihte toplama kararı aldık. Önce 
milletvekillerimizle, ardından da inşallah 
belediye başkanlarımızla bir araya geleceğiz. 
Komplekse kapılmadan, eleştirilere 
kulaklarımızı asla tıkamadan bu süreci büyük 
bir özgüven ve şeffaflıkla yönetiyoruz.

Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan “Kan  
Ver Hayat Ver” 
programına katıldı
Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan, AK Parti Genel 
Merkezinde Sosyal Politikalar 
Başkanlığı ve Türk Kızılay 
ortaklığında düzenlenen “Kan Ver 
Hayat Ver” programına katıldı. 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan’a, 
AK Parti Sosyal Politikalar 
Başkanı Fatma Betül Sayan Kaya 
eşlik etti.



Cumhurbaşkanımız Erdoğan’ın 
konuşmasından satır başları 
şöyle:

Değerli çiftçi kardeşlerim, 
saygıdeğer katılımcılar, hanımefendiler 
beyefendiler sizleri en kalbi duygularımla 
selamlıyorum. Sizlerin vasıtasıyla toprağı 
işleyen kardeşlerime sevgi ve saygılarımı 
gönderiyorum. Türk tiyatrosunun usta ismi 
Ayten Gökçer’i rahmetle yad ediyorum. 
Sanat camiamıza baş sağlığı diliyorum.

Gönüllerimizi buluşturan Tarım 
Bakanlığı’mıza ve ziraat odaları birliğine 
teşekkür ediyorum. Alın teri ile toprağı 
sulayan çiftçilerimizin Dünya Çiftçiler 
Günü’nü tebrik ediyorum. Çiftçilerimize 
bereketli bir yıl temenni ediyorum. Çiftçi 
kardeşlerimize emeklerinden dolayı 
teşekkür ediyorum. Rabbim sizlerden razı 
olsun. Rabbim milletime sizlerin yokluğunu 
yaşatmasın. Demokrasimize verdikleri 
destek için de minnettarız. 15 Temmuz’da 

öne atılanların en başında çiftçilerimiz 
vardı. Birileri bankamatiğe koşarken çiftçi 
kardeşlerim 1 yıllık mahsulünü ateşe verdi. 
Elindeki tüm imkanlarla darbeci hainlere 
karşı koyan çiftçilerimizin vatanperverliğini 
unutmayacağız.

Türkiye’yi vesayetin her türlüsünden 
kurtarma mücadelesini beraber verdik. 
Üretimde ve ihracatta ülkemizi hayal dahi 
edilemeyecek seviyelere getirdik. Türkiye 
yüzyılını da yine çiftçilerimiz ile omuz 
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 Cumhurbaşkanı ve AK Parti Genel 
Başkanı Recep Tayyip Erdoğan, ATO 

Congresium’da 14 Mayıs Dünya Çiftçiler 
Günü münasebetiyle düzenlenen 

Türkiye Ziraat Odaları Birliği Danışma 
Kurulu Toplantısı’nda açıklamalarda 

bulundu. Gıda fiyatlarındaki fahiş 
artışlara dikkat çeken Erdoğan, “Suni 
fiyat artışlarını inceledik, sebeplerini 

araştırdık. Fahiş artışların piyasa 
şartları ile izah edilemeyeceği herkesin 

malumudur. Piyasa koşullarından 
ziyade fırsatçılık var. Milletin aşına, 
ekmeğine göz dikenlerden bunun 

hesabını mutlaka soracağız. Fırsatçılara 
göz açtırmayacağız.” dedi.

FIRSATÇILARA GÖZ 
AÇTIRMAYACAĞIZ
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omuza inşa edeceğiz. Yüce Allah bizleri 
topraktan yarattı. Ondan elde ettiğimiz 
nimetlerle hayatımızı sürdürüyoruz.

21 YILDA 1 TRİLYON 364 
MİLYAR LİRA DESTEK 
SAĞLADIK

İnsanoğlunun sadık yâri topraktır. Toprak 
olmazsa hayat olmaz. Biz toprağa ne kadar 
değer verirsek toprak da bizi besler, yaşatır 
bağrına basar. Alın teri dökmez, gerekli 
yatırımı yapmazsanız toprak da size bakmaz, 
doyurmaz, beslemez. Çiftçi kardeşlerimize 
hak ettikleri önemi verdik. Sorunlara modern 
çözümler bulmak için yoğun mesai harcadık. 
Ciddi destek ve hibeler sağladık. Tarım 
sanayi entegrasyonunu güçlendirdik. 21 yılda 
1 trilyon 364 milyar lira tarım desteği verdik. 
Bu yılın tarım desteği yıl sonunda 91 buçuk 
milyar liraya çıkacak.

440 tarımsal ovamızı koruma altına 
aldık. Tarsim ile çiftçimizin alın terini 
koruyoruz. Tarım sektörü ile ilgili gerçek dışı 
iddialar gündeme geliyor. Türkiye’nin tarım 
politikası kötüleniyor. Bu iddialar eli nasırlı 
çiftçilerimizin emeğine hakarettir. Her ülke 
gibi bizim de sıkıntılarımız var ama Türkiye’de 
tarım bitti demek sadece cehalet değil art 
niyetin işaretidir.

Tarımsal gayrisafi yurtiçi hasılada 
Avrupa’da lider dünyada ilk 10 içindeyiz. 
Fındık incir kiraz ve kayısı üretiminde 
dünyada açık ara 1. sıradayız. Sebzede 4, 
meyvede 5.’yiz. Tarımsal hasılamızı 2023’te 
69,2 milyar dolara yükselttik. İhracatımızı 
3,8 milyar dolardan 2023’te 31 milyar dolara 
ulaştırdık. 

BUNUN HESABINI 
MUTLAKA SORACAĞIZ

117 ülkeye tohum ihracatı 
gerçekleştiriyoruz. Hayvancılık özel önem 
verdiğimiz diğer alan. Hayvancılık ülke 

tarımının geleceğidir. Suni fiyat artışlarını 
inceledik, sebeplerini araştırdık. Fahiş 
artışların piyasa şartları ile izah edilemeyeceği 
herkesin malumudur. Piyasa koşullarından 
ziyade fırsatçılık var. Kimi çıkar odakları 
fiyat manipülasyonu ile piyasayı bozmakta. 
Milletin aşına, ekmeğine göz dikenlerden 
bunun hesabını mutlaka soracağız. 
Fırsatçılara göz açtırmayacağız. Enflasyona 
karşı yürüttüğümüz mücadeleyi fiyat 
oyunlarına kurban veremeyiz. Hayvancılıkta 
şikayetleri giderecek yeni politikaları devreye 
koyuyoruz. İlk defa genç ve kadın üreticilere 
yüzde 70 ek destek sağlayacağız. Hayvan 
hastalıkları ile mücadelede yeni tedbirler 
alacağız.

Yenilenebilir kaynakların kullanılacağı 
organize tarım bölgeleri kuruyoruz. 41 
adet organize tarım bölgesinin sürecini 
hızlandırdık. 1382 tarım ve gıda ürününün 
coğrafi işareti tescil edildi.

PLANLI TARIMSAL 
ÜRETİME GEÇİLMESİNİ 
SAĞLAYACAĞIZ
Tüm planlarımızı gelecek 30 yılı 
dikkate alarak yapıyoruz. Sadece 
nüfusumuz değil turist sayımız 
da artıyor. 57 milyon yabancıyı 
misafir ettik geçen sene. Bu sene 
60 milyonu aştık. Tarım ürünleri 
açısından talebin yükselmesine 
yol açacak bu. Devletler gıda 
konusunda daha çok korumacı 
davranmaya başladı. Dünya 
için tarım ikamesi mümkün 
olmayan sektör olmaya doğru 
ilerliyor. Politikalarımızı buna 
göre şekillendiriyoruz. Planlı 
tarımsal üretime geçilmesini 
sağlayacağız. Destekten 
faydalanan çiftçi sayısını 
artıracağız. Biz su zengini değiliz, 
tam aksine su fakiriyiz. Burada 
israfı ortadan kaldıracağız. 
Şehirlerimizin tarım alt yapısını 
daha da güçlendireceğiz.
Hedefimiz tarıma uygun 
olan her karış toprağımızı 
değerlendirmektir. Boşa 
harcanacak tek bir damla 
suyumuz yok. Kirletilecek tek bir 
karış toprağımız da yok. Gelecek 
nesillerin bizlere emaneti olan bu 
değerlerimize sahip çıkmalıyız. 
Vatandaşlarımızdan daha fazla 
hassasiyet bekliyorum.
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TASARRUF 
TEDBİRLERİ 

TÜM KAMUYU 
KAPSIYOR

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan, TOBB İkiz Kuleler’de 
düzenlenen TOBB Genel Kurulu’nda 
konuştu. Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan “Biz tüyü bitmemiş 
yetimin hakkı olan kamu malının 
korunmasına ihtimam göstermiş 
bir hükümetiz. Kamu kurumlarının 
milletimiz ve iş dünyamıza tasarrufta 
örnek olmasını hedefliyoruz. Bu 
paket kamuda verimliliği artırarak 
tasarrufu sağlamayı amaçlıyor. 
Tasarruf tedbirlerine istisnasız olarak 
tüm kamu idareleri ve personeli 
uymak zorundadır. Tasarruf kültürü 
yaygınlaştıkça cari açıktaki iyileşme 
hız kazanacak” dedi.
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Cumhurbaşkanımız Erdoğan’ın 
açıklamaları şöyle:

TOBB’un değerli yönetimine teşekkür 
ediyorum. Burada Türkiye için çarpan 
vatanperver yürekler var, üreten, istihdam 
oluşturan girişimci ruhlar var. Millet ve 
memleket sevdalısı yol arkadaşlarım var. 
Türkiye’nin ve Türk ekonomisinin kalbi bu 
salonda atıyor.

Milletin emanetini taşıyan siyasetçi 
olarak TOBB genel kurullarına iştirak 
etmeye her zaman önem verdi. Buradaki 
yapıcı eleştirilerden faydalanmaya gayret 
ettim. Meselelerimizi sizlerle konuştuk, 
sorunlarımıza ortak akılla çözüm aradık. 
Engelleri birlikte aştık. Odalarımızın 
kapasiteleri arttı. 3 oda sisteminden biri 
haline geldiniz. Biz de bu süreçte size 
daima destek olduk. Hedef ve hayallerinizi 
gerçekleştirmek için önünüzü açtık. Togg’u 
birlikte hayata geçirdik.

“TOGG’UN NE KADAR 
STRATEJİK HAMLE 
OLDUĞU BUGÜN DE 
ANLAŞILIYOR”

Bugün yollarımızı aşındıran binlerce 

Togg’da siz kardeşlerimin desteği ve emeği 
bulunuyor. Togg’un ne kadar stratejik 
hamle olduğu bugün de anlaşılıyor. 
Elektrikli araç piyasası çok büyük ivme 
yakaladı. Uzun yıllar sonra treni ve trendi 
kaçırmadık. Yerli ve milli markamız elektrikli 
araç sektöründe biz de varız dedik. O 
dönem sadece mali zorluklarla mücadele 
etmedik, zihinlere kazınmış öğrenilmiş 
çaresizlikle mücadele ettik. Emekleme 
safhasında kolunu bacağını kırmak 
için çok uğraştılar. Projeyi itibarsız hale 
getirmek için her yolu denediler. Türkiye’de 
ekonomiyi üst lige taşımayı baltalamak 
için kimler devreye giriyorsa elektrikli araç 
imalat sürecinde şahitlik ettik. Başkaları 
yapıyorsa biz niçin yapmayalım dedik. 
Elektrikli araç teknolojisinde yerimizi çok 
önceden aldık.

 “BUGÜN SERZENİŞTE 
BULUNANLAR 
YARIN HAYIR DUASI 
EDECEKTİR”

Dünyada 50-60 yılın zirvesine çıkan 
enflasyon atılan tüm adımlara rağmen 
ekonomi için endişe unsuru olmayı 
sürdürüyor. ABD ve AB merkez bankaları 
enflasyonun ne zaman düşeceğine 
dair net tarih veremiyor. Türkiye olarak 
krizlerden olumsuz etkileniyoruz. Biz bu 

“BURALAR BİRİLERİ İÇİN 
ARPALIK DEĞİLDİR”
Son dönemde tepkilere yol açan 
israf görüntülerinin önüne geçmeyi 
arzuluyoruz. Kamu malı ve kamu görevi 
milletin bizlere emanetidir. Kimse 
bizden kul hakkının yenilmesine sessiz 
kalmamızı bekleyemez. 31 Mart’tan 
sonra muhalefet belediyelerinde 
yaşanan eş dost atamalarının mahşeri 
vicdanda ne gibi yaralar açtığını görüp 
takip ediyoruz. Gençlerimizin kamu 
kurumlarına ve yöneticilerine olan 
güvenleri sarsan skandallara artık bir 
dur denilmesi gerekiyor. Atanarak ve 
seçilerek gelinen her konumun sahibi 
milletimizin kendisidir. Buralar birileri 
için arpalık değildir. Ülkeye ve millete 
hizmet vasıtalarıdır.
Bu devlet bizim devletimiz. Hangi 
siyasi görüşe kökene meşrebe mensup 
olursak olalım hepimiz Türkiye 
gemisinin yolcularıyız. Bu gemiyi fırtınalı 
sulardan çıkarmak ortak görevimizdir. 
Meselelerimiz ortak olduğuna göre 
çözüme de ortak akılla birlikte 
varmalıyız. Herkesi tasarruf paketini 
uygulamaya davet ediyorum. Rabbim 
yolumuzu bahtımızı açık etsin.

“BORSA BAŞKANLARINA 
YEŞİL PASAPORT”
Pasaport olayını Dışişleri Bakanımızla 
da görüştük. Yaklaşık 365, oda borsa 
başkanlarına yeşil pasaporttan verilecek, 
hayırlısı olsun. Görevli oldukları sürece 
yeşil pasaportu kullanacaklar.
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dış faktörlerin yanında 6 Şubat tarihinde 
asrın felaketini yaşamış durumdayız. 53 bini 
aşkın insanımız hayatını kaybetti. 850 bin 
bağımsız bölüm kullanılamaz hale geldi. 
Depremzede illerimizin toparlanması için 
verdiğimiz mücadelenin yakın şahidi bu 
arkadaşlarımızdır. Gelecek 5 yıla ait yol 
haritamızı belirledik, yol haritasını harfiyen 
uyguluyoruz. Sandıkta bedel ödeme 
pahasına kararlı duruşumuzu esirgemedik. 
Şahsi ikbalimiz için ülke ve milletimize 
ilave yük oluşturacak hiçbir adım atmadık, 
bundan sonra da atmayacağız. Hükümetin 
özverili tavrının değeri gelecekte çok 
daha iyi anlaşılacaktır. Bugün serzenişte 
bulunanlar yarın hayır duası edecektir.

“CUMHURİYET TARİHİNİN 
REKORUNU KIRDIK”

Ekonomi programımızın neticelerini 
çeşitli alanlarda görmeye başladık. Geçen 
seneyi yüzde 4.5 gibi tahminlerimizin 
üzerinde büyüme ile kapattık. Kişi başına 
gelir 13 bin 110 dolara çıktı. Dış talepteki 

zayıf görünüme rağmen ihracatta 255 
milyar dolara ulaşarak Cumhuriyet tarihinin 
rekorunu kırdık. Turist sayısı yüzde 11.1 
artışla 57.1 milyonu buldu. Böylelikle tüm 
zamanların en iyi turizm performansını 
elde ettik. Bu rakamlara ulaşma konusunda 
ümitvariz. 9 milyonu aşan ziyaretçi 
sayımızla 9 milyar dolar turizm geliri elde 
ettik.

“TASARRUF 
TEDBİRLERİNE 
İSTİSNASIZ OLARAK 
TÜM KAMU İDARELERİ 
VE PERSONELİ UYMAK 
ZORUNDADIR”

Yapısal reformları hızlandırıyoruz. 
Türkiye hem üreterek büyümek hem de 
tasarruf ederek kaynaklarını en verimli 
biçimde kullanmak zorunda olan bir 
ülkedir. Alın terimizden ve kendi bileğimizin 
gücünden başka hiçbir şeye umut 
bağlayamayız. Atalarımız işten artmaz 

dişten artar demişlerdir. Talimatım üzerine 
tasarrufu artırmak için ekonomi heyetimiz 
çalışma yaptı. Biz tüyü bitmemiş yetimin 
hakkı olan kamu malının korunmasına 
ihtimam göstermiş bir hükümetiz. Kamu 
kurumlarının milletimiz ve iş dünyamıza 
tasarrufta örnek olmasını hedefliyoruz. Bu 
paket kamuda verimliliği artırarak tasarrufu 
sağlamayı amaçlıyor. Tasarruf tedbirlerine 
istisnasız olarak tüm kamu idareleri ve 
personeli uymak zorundadır. Tasarruf 
kültürü yaygınlaştıkça cari açıktaki iyileşme 
hız kazanacak.

 Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, katıldığı TOBB 80. Genel Kurulu sonrası Togg’un 
yeni modeli T10F’i inceledi. Cumhurbaşkanımız Erdoğan’a Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı 
Vedat Işıkhan, Gençlik ve Spor Bakanı Osman Aşkın Bak, Sanayi ve Teknoloji Bakanı Mehmet 
Fatih Kacır, Tarım ve Orman Bakanı İbrahim Yumaklı, Ticaret Bakanı Ömer Bolat, Türkiye Odalar 
ve Borsalar Birliği (TOBB) Başkanı Rifat Hisarcıklıoğlu da eşlik etti. TOBB Başkanı Hisacıklıoğlu, 
sosyal medya hesabından o anlara ait fotoğrafları paylaştı.

Togg’un yeni modelini inceledi



Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan’ın uluslararası 
siyasetteki liderliği yabancı 
ülkelerde yapılan anketlere de 
yansıyor. Batı Balkan ülkeleri 
Arnavutluk, Bosna Hersek, 
Karadağ, Kuzey Makedonya, 
Sırbistan ve Kosova’da yapılan 
bir anket, Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan’ın, bölge halklarınca en 
beğenilen lider olduğunu ortaya 
koydu.

Ortaya koyduğu vizyon ve dünya 
siyasetine yön veren açıklamalarıyla 
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan, uluslararası alanda da 

adından sıkça söz ettiriyor. Bunun örneklerinden 
biri de Balkan ülkelerinde gerçekleştirilen bir 
anketle ortaya kondu.

Uluslararası Cumhuriyetçiler Enstitüsünce 

Arnavutluk, Bosna Hersek, Karadağ, Kuzey 
Makedonya, Sırbistan ve Kosova’da “Batı 
Balkanlar Bölge Anketi” düzenlendi.

Ankette, söz konusu ülke vatandaşlarına, 
“Bugün ülkenizin karşı karşıya olduğu 
en önemli sorun nedir?”, “Hükümetin ele 
alması gereken en önemli öncelik hangi 
sorun olmalıdır?” ve “Aşağıdaki dünya ve 
bölge liderlerinden hangisi hakkında olumlu 
görüşleriniz var?” gibi sorular yöneltildi.

Ankete katılan vatandaşların çoğu, 
ülkelerinin karşı karşıya olduğu en önemli 
sorunun ve hükümetin ele alınması gereken 
en önemli önceliğin, “ekonomik şartlar ve 
hayat pahalılığı” olduğunu dile getirdi.

Arnavutluk’ta ankete katılan vatandaşların 
yüzde 71’i, Cumhurbaşkanımız Erdoğan 
hakkında olumlu görüşlere sahip olduklarını 
kaydederken, ABD Başkanı Joe Biden yüzde 
64 ile ikinci, Çin Devlet Başkanı Şi Cinping ise 
yüzde 14 ile üçüncü sırada yer aldı.

Bosna Hersek’te aynı soruya cevap 
verenlerin yüzde 61’i Erdoğan hakkında 
olumlu düşünürken Rusya Devlet Başkanı 
Vladimir Putin, ABD Başkanı Biden ve Çin 
Devlet Başkanı Şi, yüzde 37’lerde kaldı.

Karadağ’da da Erdoğan yüzde 56’lık 
oranla ilk sırada yer alırken, Putin yüzde 50 
ile ikinci, Şi ise yüzde 46 ile üçüncü sırada yer 
aldı.

KUZEY MAKEDONYA’DA 
YÜZDE 61’LİK BEĞENİ

Kuzey Makedonya’da ise Erdoğan, en 
beğenilen lider olarak yüzde 66 ile yine ilk 
sırada yer alırken onu yüzde 49 ile Putin, 
yüzde 37 ile Biden ve yüzde 35’le Şi izledi.

Sırbistan’da en beğenilen liderin yüzde 
80 ile Putin olduğu görülürken, Şi’nin yüzde 
73 ile ikinci sırada, Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan’ın ise yüzde 41 ile üçüncü sırada 
bulunduğu görüldü.

KOSOVA’DA ORAN  
YÜZDE 82

Kosova’da ise Biden yüzde 85 ile, en 
beğenilen liderler sıralamasında ilk sırada yer 
alırken Erdoğan yüzde 82 ile ikinci oldu.

Ankete, Arnavutluk’tan 1216, Bosna 
Hersek’ten 1225, Kuzey Makedonya’da 1220, 
Karadağ’dan 1036, Sırbistan’dan 1238 ve 
Kosova’dan 1203 kişinin katıldığı bildirildi.
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CUMHURBAŞKANIMIZ ERDOĞAN 
EN BEĞENİLEN LİDER

BÜROKRATİK 
VESAYETE İZİN 

VERMEYİZ

BALKAN ÜLKELERİNDE YAPILAN ANKETİN SONUCU:
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Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan’ın açıklamalarından satır 
başları şöyle:

Aşkınız sevdanız ve vefanız 
için her birinize ayrı ayrı teşekkür ediyorum. 
Dün genişletilmiş İl toplantımızı heyecan 
dolu bir atmosferde icra ettik. Teşkilatımızın 
kararlılığı ve heyecanı karşısında büyük bir 
gurur duydum. Bizi örselemeye çalışanlara 
inat yolumuza pekleşe pekleşe devam 

ediyoruz. 
Partimizin kuruluşundan itibaren 

daima ortak akılla hareket ettik. Bunu 
güçlendirerek sürdüreceğiz. Son bir 
yılımıza damga vuran seçimler dolayısıyla 
istişare kamplarımızı yapamamıştık. 
Önümüzdeki tarihlerde bir araya geleceğiz. 
Kongrelerimizle ilgili takvimi de yakında 
ilan edeceğiz. Bu süreci de dava ve 
yol arkadaşlarımıza halel getirmeden 

yürüteceğiz.

“YENİ DİNAMİK 
ARKADAŞLARIMIZLA 
KADROLARIMIZI 
GÜÇLENDİRECEĞİZ.”

Her kongre sürecini kadrolarımız 
arasındaki bir bayrak yarışı olarak 
görüyoruz. Yorulan, motivasyonunu yitiren 

BÜROKRATİK 
VESAYETE İZİN 

VERMEYİZ

Cumhurbaşkanımız   Recep 
Tayyip Erdoğan, AK Parti 
grup toplantısında konuştu. 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan, 
“ Bürokratik vesayete izin 
vermeyiz. Kanunun dışına 
çıkan, marazı olan kim 
varsa hukuk zemininde 
mutlaka hesabı soruluyor.” 
ifadelerini kullandı. Kongre 
süreci hakkında konuşan 
Erdoğan, “Yorulan, 
motivasyonunu yitiren 
arkadaşlarımızı kardeşlik 
hukukumuzu koruyarak 
dinlenmeye alacağız; yeni, 
heyecanlı arkadaşlarımızla 
kadromuzı güçlendirerek 
yolumuza devam edeceğiz.” 
dedi. Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan, “FETÖ’ya diyet 
borcunu ödemek isteyenler 
asla boş durmuyorlar. 
İnsanları ayırarak olanların 
nereye varmaya çalıştığının 
farkındayız. Kuklayı da 
kutlayıcıyı da oyunu 
kimin yazdığını da çok 
iyi biliyoruz.” tepkisinde 
bulundu. Erdoğan ayrıca 
yakın zamanda CHP’ye 
ziyarette bulunacağını 
belirtti.
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arkadaşlarımızı kardeşlik hukukumuzu 
koruyarak dinlenmeye alacağız; yeni, 
heyecanlı arkadaşlarımızla kadromuzı 
güçlendirerek yolumuza devam edeceğiz.

14 Mayıs 2023 tarihinde yapılan genel 
seçimin üzerinden 1 yıl geçti. TBMM bu 1 
yıl içinde gece gündüz demeden çalıştı ve 
milletimizin beklentilerini gerçekleştiren 
yasaları çıkardı. Kabine üyelerimizle ülkemizin 
refahı, güvenliği için ter döktük, döküyoruz. 
Farklı liderleri ülkemizde misafir ettik. Dış 
politikada yoğun bir haftayı geride bıraktık.

Gerek hayat pahalılığı, fahiş fiyat, basında 
yer alan öğretmenlere yönelik şiddetle 
mücadelede yasal zeminin güçlendirilmesine 
hizmet duyuyoruz. Meclis tatile girmeden 
yasal düzenlemeleri çıkartmamız 
gerekiyor. Yeni anayasa meselesinde 
Meclis Başkanımızın çalışmalarına destek 
vermemiz önemlidir. Türkiye’nin 64yıllık 
sivil anayasa hasretini dindirmek olacaktır. 
Aceleye getirmeden çok da uzatmadan 
somut adımlar atılmasında fayda görüyoruz. 
Biz sonuna kadar yapıcı tutumumuzu 
koruyacağız.

“31 MART’TA MİLLETİN 
MESAJINI ALDIK”

Önümüzde 4 yılın her gününü ilk günkü 
aşkla dolu dolu geçirecek ülkemizi her alanda 
yeni rekorlarla buluşturacağız.

31 Mart seçimleri bir güven oylaması 
değildir. Seçmenin ülkenin idaresinde 
tercihinde bir kırılma olmamıştır. Önce 14 
Mayıs’ta daha sonra 28 Mayıs’ta seçmen bize 
hükümeti teslim etmiş yerel seçimde. Milletin 
verdiği mesajı duymamaktan gelmeyiz. Biz 
o mesajı aldık. Yalnız milletin AK Parti’den 
desteğini çektiğini düşünenler fena halde 
yanılır.

Hiç sağa sola bakmadan işimize 
kilitlenecek, milletimizin yüklediği emanetin 
hakkını vereceğiz. Bu noktada içimizde yanlış 
değerlendirmeler yapanlar varsa tembelliğe 
tevessül edenler olursa onlarla hiç tereddüt 
etmeden yollarımızı ayırırız. AK Parti’nin 
çalışma usulü belli. Hemen yarın seçim olacak 
gibi hazırlıklıyız. Hemen milletimiz tarafından 
hesaba çekilecekmiş gibi çok çalışıyoruz. 
Aynı zamanda biz süreye bakmadan 
kendimizi seçim tarihleriyle kısıtlamadan 
çalışan kadroyuz. Ne teşkilatımızda ne diğer 
kadrolarda tembelliğe, isteksizliğe asla ve asla 
tahammülümüz olamaz.

“BÜROKRATİK VESAYETE 
İZİN VERMEYİZ”

Son dönemde gündeme gelen tüm 
hadiseyi tüm boyutlarıyla takip ediyoruz. 

Bürokratik vesayete izin vermeyiz. Kanunun 
dışına çıkan, marazı olan kim varsa hukuk 
zemininde mutlaka hesabı soruluyor. Ülke 
ve millete karşı vazifesini yapmamasının 
hiçbir bahanesi olamaz.

Bize süre biçenler oldu, bize gazete 
manşetlerinden ömür biçenler oldu. 
Korkanlar, ürkenler hırslarına yenilenler 
oldu. Onlar şimdi yoklar, unutulup gittiler. 
Biz buradayız. Dimdik sapasağlam 
ayaktayız. Dava burada, yarın da burada 
olacak. Mevla ömür, milletimiz de yetki 
verdikçe burada olmaya devam edeceğiz.

“KUTUPLAŞMAYA İZİN 
VERMEYECEĞİZ”

Önceki hafta sayın Özgür Özel’i AK Parti 
Genel Merkezi’nde kabul ettikçe. Kendisiyle 
verimli bir görüşme gerçekleştirdik. 
Türkiye’de siyasetin bir yumuşamaya 
ihtiyacı var ve biz bu konuda üzerimize 

“MAZLUMLARIN HAKKINI SAVUNMAYA DEVAM EDİCEĞİM”
Bunlara bugüne kadar boyun eğmedik, Allah’ın izniyle bundan sonra da geri adım 
atmayacağız. Azimle, sabırla yürüyeceğiz. Tayyip Erdoğan olarak tek başıma kalsam da 
mazlumların hakkını savunmaya devam edeceğim.
Korkaklar zafer anıtı dikemez. Ne yarım asrı bulan siyasi hayatımızda, ne de 21 yıllık 
iktidarlık sürecimizde zoru görüp kaçanlardan olmadık. Gün oldu vesayetçilere meydan 
okuduk, gün oldu Emniyet, Yargı, Emniyet içinde örgütlenmiş yapılara karşı durduk. Yine 
dimdik durmaya devam edeceğiz.
Gazze’de soykırım bitince, katiller hukuk önünde hesap verinceye kadar Filistin halkına 
sahip çıkacağız. Kimi vicdan fukaraları Filistin’den gelen yaralıları tedavi etmemizden 
rahatsız olmuşlar. İstedikleri kadar rahatsız olsunlar. Biz kendi vatandaşımıza da misafire, 
muhtaca, yaralıya en kaliteli sağlık hizmetini verecek bir ülkeyiz. Bunlar şefkat, merhamet 
kavramını bilmezler. Bizim kültürümüzde misafir bereketiyle gelir. Sen bir hastaya, bir 
yaralıya kucak açarsın. Allah’ta onun mükâfatını verir.
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düşeni yapıyoruz. Biz hiçbir zaman 
kutuplaşmanın tarafı olmadık. Hiçbir 
ayrım yapmadan 85 milyonun tamamını 
kucakladık. Milletimizin her bir ferdini ortak 
paydada bulaştırmak için mücadele verdik.

FETÖ’ya diyet borcunu ödemek 
isteyenler asla boş durmuyorlar. İnsanları 
ayırarak olanların nereye varmaya 
çalıştığının farkındayız. Kuklayı da 
kutlayıcıyı da oyunu kimin yazdığını da 
çok iyi biliyoruz. Ne kadar çirkinleşirse 
çirkinleşsinler biz o tuzağa düşmeyeceğiz. 
Bize yakışan ağır başlılık, hoşgörüdür. 
Başkaları ne yaparsa yapsın biz kucaklayıcı 
ve kuşatıcı olacağız.

“HER KAVGADAN 
GÜÇLENEREK ÇIKTIK”

Partimizin kapıları, ilkeleri bizimle 
örtüşen herkesle açıktır. Ama siyasette 
kin kavramını asla kabul etmeyiz. İhanete 
varmayan her dostluk bizim için bakidir. 
Yeter ki samimiyet, ülkeye hizmet derdi 
olsun. Tabii siyasette yumuşama iklimini 
kara kışa çevirmeye çalışanlar olduğunu 
Cumhur İttifakı surlarında delik açmaya 
çalışanların olduğunu biliyoruz. Daha 
önce de bunlarla karşılaştık. Hepsinden de 
güçlenerek çıktık. Fitne ve nifak odaklarına 
kesinlikle göz açtırmayacağız. Cumhur 
İttifakı daha da güçlenerek yoluna devam 
edecek. Omuz omuza çalışmayı, her 
zamankinden daha adanmış bir şekilde 
sürdüreceğiz.

Nakba’nın yıldönümünde umudunu 
muhafaza ediyoruz. Er ya da geç Filistinliler 
evlerine dönecekler. Er ya da geç Filistinliler 
yastıklarının altında muhafaza ettikleri 
o anahtarlarını kullanacak ve yuvalarına 
kavuşacaklardır.

Hitler Yahudi soykırımını yaparken 
unutmayın yalnız değildi. Avrupa’daki birçok 
ülke Hitler’i destekliyordu. Hitler katliam 
yaparken kendisini yenilmez zannediyordu.

İSRAİL’E GAZZE TEPKİSİ
Dünyanın gözü önünde 8 bin 

322 Boşnak kardeşimizi şehit ettiler. 
Yenileceklerini hiç düşünmüyorlardı. Ne 
oldu yakalandılar. Mahkemeye çıktılar ve 
bir zamanların kudretli politikacıları hesap 
verdiler, şimdi hapiste ölümü bekliyorlar. 
Er ya da geç Gazze kasabı Netanyahu’yu 
ve onunla ortak olanları aynı akıbet 
bekliyor. Göreceksiniz döktükleri her 
damla kanın hesabını mutlaka verecekler. 
35 bin katlettikleri Filistinli ve yaraladıkları 
85 bin halkın hesabını verecekler. Biz de 
enselerinde olacağız.

Gazze soykırımını sormadan, dünya 
temiz kalamaz. Kimse bizden sözümüzü 
yumuşatmamızı beklemesin. Bunlar barbar 
oldukları kadar şımarıklar. En ölümcül 
silahlarla, açlıkla susuzlukla insan öldürdüler. 
İnsanları evlerinden çıkarıp güya güvenli 
bölgelere yönlendirdiler. Güvenli bölgelerde 
sivil katlettiler. Annelerine evlatlarının 
parçalarını toplattılar. Tarihte bunun örneği 
yok. Hitler bile tarihe kara leke olarak 

geçenken bu kadar aleni yapmadı, bu kadar 
cüretkâr değildi.

Bakın şimdi uluslararası mahkemeyi 
baskı altına almaya çalışıyorlar. Nesin sen 
ya? Orada ufak kâğıt makinasının içerisinde 
parçalayarak bu işten kaçacağını mı 
sanıyorsun? Bunun bedelini ödeyeceksiniz! 
Ellerindeki lobi gücünü kullanarak herkesi 
susturmaya çalışıyorlar. Ne yaparlarsa 
yapsınlar insanlık bu katillerin yakasını 
bırakmayacak, insanlık bıraksa dahi bu 
katillerin peşini bırakmayacağız.

Şimdi Hamas’ı destekliyoruz diye 
dışarıda ve içeride bizi eleştiriyorlar. Siz 
de hiç mi vicdan yok. Sanmayın ki İsrail 
Gazze’de duracak. Bu azgın devlet, bu terör 
devleti durdurulmazsa vadedilmiş topraklar 
hezeyanıyla gözlerini er ya da geç gözlerini 
Anadolu’ya devireceklerdir. Hamas, 
Gazze’de Anadolu’nun ileri hat savunmasını 
yapıyor. Bunu göremeyecek kadar kör 
müsünüz? Ben Hamas’ı Kuva-i Milliye’ye 
benzetince rahatsız olanlar var.  Bu millet 
her zaman mazlumun yanında durmuştur.

CHP’YE ZİYARET
Cumhurbaşkanımız Erdoğan AK 
Parti Grup Toplantısı ardından ise, 
‘Yakın zamanda CHP’ye gideceğim’ 
açıklamasında bulundu.
Kamuda tasarruf tedbirlerine ilişkin 
ise Erdoğan, “Konuşmamda her 
şeyi açıkladığım gibi... Tasarruf 
tedbirleriyle ilgili Cumhurbaşkanı 
Yardımcım ile Hazine ve Maliye 
Bakanım gerekli açıklamaları yaptı” 
ifadesini kullandı.
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Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan, Cumhurbaşkanlığı 
Külliyesi’ndeki karşılama töreninin 
ardından Gürcistan Başbakanı 

Irakli Kobakhidze ikili görüşmeye geçti. 
Heyetler arası görüşmenin ardından 
Erdoğan, Kobakhidze ile ortak basın 
toplantısı düzenledi.

‘GEÇEN SENE İKİLİ TİCARET 
HACMİNDE 3 MİLYAR 
DOLARA ULAŞTIK’

Erdoğan, bugün dost, komşu ve stratejik 
ortak olarak Başbakan Kobakhidze ile verimli 
görüşmeler gerçekleştirdiklerini anlatarak, 
şunları söyledi:”Türkiye’nin Gürcistan’ın 
toprak bütünlüğüne, egemenliğine, istikrar 

ve refahına yönelik güçlü desteğini bir 
kez daha vurguladım. Ayrıca Gürcistan’ın 
Avrupa Atlantik kurumlarıyla bütünleşme 
çabalarına olan desteğimizin süreceğini 
ifade ettim. Sayın Başbakan Gürcistan’daki 
iç siyasi durum hakkında görüş ve 
değerlendirmelerini bizlerle paylaştı. Türkiye 
olarak gelişmelerin Gürcistan halkının hayrına 
olacak şekilde sonuçlanmasını ümit ve arzu 

GÜRCİSTAN’LA 
TİCARET HEDEFİMİZ 
5 MİLYAR Cumhurbaşkanımız 

Recep Tayyip 
Erdoğan, Gürcistan 

Başbakanı Irakli 
Kobakhidze ile 

Cumhurbaşkanlığı 
Külliyesi’nde ortak 
basın toplantısında 

açıklamalarda 
bulundu. Erdoğan, 

“Geçen sene ikili 
ticaret hacminde 3 

milyar dolara ulaştık. 
Görüşmelerimizde 

yeni hedef olarak 
5 milyar dolar 

üzerinde durduk. 
Sahip olduğumuz 

potansiyelin bizleri 
geliştireceğimiz 

yeni iş imkanlarıyla 
bu rakama da 

kısa sürede 
ulaştıracağına 

inanıyoruz” dedi.



ediyoruz. Geçen sene ikili ticaret hacminde 
3 milyar dolara ulaştık. Görüşmelerimizde 
yeni hedef olarak 5 milyar dolar üzerinde 
durduk. Sahip olduğumuz potansiyelin 
bizleri geliştireceğimiz yeni iş imkanlarıyla 
bu rakama da kısa sürede ulaştıracağına 
inanıyoruz.”

’BAKÜ- TİFLİS- 
KARS DEMİRYOLU 
ÇALIŞMALARIMIZI 
SÜRDÜRÜYORUZ’

Cumhurbaşkanımız Erdoğan, Türkiye- 
Gürcistan ilişkilerinin önemli bir sütununu 
’Bölgesel İşbirliği Projeleri’nin oluşturduğunu 
belirterek, “Tarihi İpek Yolunu raylar 
üzerinden hayata geçiren orta koridorun bel 
kemiği olan Bakü- Tiflis- Kars Demiryolunun 
yeniden kapasiteyle faaliyete geçmesi 
için çalışmalarımızı sürdürüyoruz. Diğer 
ulaştırma ve enerji projelerinde de birlikte 
çalışma irademizi bu vesileyle teyit ettik. 
Havaalanları, limanlar, yollar yenilenebilir 
enerji üretimi ve nakli gibi Gürcistan’ın 
büyük altyapı projelerine desteğe hazır 
olduğumuzu Sayın Başbakan’a ilettim” dedi.

’BM GENEL KURULU’NUN 
ALDIĞI KARAR 
ULUSLARARASI TOPLUMUN 
DURDUĞU NOKTAYI 
GÖSTERMEKTEDİR’

Başbakan ile güncel bölgesel ve küresel 
meseleleri de ele aldıklarını aktaran Erdoğan, 
“Gazze’deki vahşet ve uluslararası toplumun 
üzerine düşen sorumluluklar hakkındaki 
değerlendirmelerimizi paylaştık. Filistin 
halkının uğruna ağır bedel ödediği özgürlük 
mücadelesini tüm insanlığın hukuk ve 
diplomasi zemininde desteklemesi gerekiyor. 
10 Mayıs’ta Birleşmiş Milletler Genel 
Kurulu’nun aldığı karar uluslararası toplumun 
durduğu noktayı göstermektedir Dünyanın 
dört bir yanında devam eden Filistin’e destek 
eylemlerini de insanlık vicdanı bakımından 
çok anlamlı ve kıymetli buluyorum. Bu 
vesileyle henüz Filistin Devletini tanınmamış 
ülkeleri bunu yapmaya davet ediyorum. 
Sayın Başbakan ile görüşmelerimizde 
Rusya- Ukrayna Savaşı bağlamında da fikir 
teatisinde bulunduk. Ukrayna’nın toprak 
bütünlüğü ve egemenliğine olan desteğimizi 
bir kez daha vurguladım. Bölge ülkeleri 
olarak Güney Kafkasya’da barış, huzur ve 
istikrarın önemi ve bu amaç doğrultusunda 
çalışma kararlılığımızı teyit ettik. Azerbaycan 
ve Ermenistan arasında imzalanacak barış 
anlaşmasının, bölgenin geleceği bakımından 

tarihi bir fırsat olduğuna dair kıymetli 
mevkidaşımla da paylaştım” diye konuştu.

’TAKIMLARIMIZA 
ŞAMPİYONADA ŞİMDİDEN 
BAŞARILAR DİLİYORUM’

2024 Avrupa Futbol Şampiyonası’nda 
A Milli Futbol Takımı’nın Gürcistan ile aynı 
grupta yer aldığını hatırlatan Erdoğan, 
“Milli takımlarımız ilk maçlarında 18 
Haziran’da Almanya’nın Dortmund şehrinde 
karşı karşıya gelecekler. Takımlarımıza 
şampiyonada şimdiden başarılar diliyorum” 
dedi.

 ’300 CİVARINDA 
YATIRIMCIMIZ 
GÜRCİSTAN’DA SÜREKLİ 
YATIRIMLAR YAPIYOR’

Erdoğan ise son olarak, “İnşallah 
aramızdaki dış ticaret hacmini de 3,5 milyar 
dolardan 5 milyar doların üzerine çıkaracağız. 
Özellikle de yatırımlar konusunda birçok 
yatırımcımız şu anda 300 civarında 
Gürcistan’da sürekli yatırımlar yapıyorlar. 
Altyapı, üstyapı bütün bunlar Türkiye- 
Gürcistan arasındaki ilişkilerin ne denli güçlü 
olduğunu da gösteriyor” ifadelerini kullandı. 
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“DEVLETİMİZİN NEFESİ, TERÖR VE SUÇ ÖRGÜTÜ 
MENSUPLARININ ENSESİNDE OLMAYA DEVAM EDECEKTİR’
Görüşmede güvenlik ve iş birliği alanındaki münasebetleri de gözden geçirdiklerini 
kaydeden Erdoğan, “FETÖ ve PKK başta olmak üzere terör örgütleri ve organize 
suç şebekeleriyle mücadelemizi daha etkin kılacak adımlar üzerinde durduk. 
Vatandaşlarımızın huzura ve hatta hayatına kasteden bu gayri meşru yapılarla 
mücadelemizi, ülkemiz içinde ve dışında sürdürmekte kararlıyız. Devletimizin nefesi, terör 
ve suç örgütü mensuplarının ensesinde olmaya devam edecektir” ifadelerini kullandı.
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‘YENİ BİR TARIM VE 
KIRSAL KALKINMA 
SÜRECİ BAŞLATIYORUZ’

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, 
Ziraat Bankası Tarım Ekosistemi Buluşması’nda 

açıklamalarda bulundu. Çiftçiler için müjdeler 
veren Erdoğan, küçük ekipman kredisinin 150 

bin liradan 250 bin liraya, küçükbaş hayvan için 
kredinin 400 binden 600 bin liraya, büyükbaş süt 

hayvancılığı için de 1 milyondan 1 buçuk milyona 
çıkarıldığını duyurdu. Erdoğan, konuşmasında 
“Tarımın ana vatanı olan Anadolu’da yerelden 

kalkınma ilkesi ile kırsal kalkınma süreci 
başlatıyoruz.” dedi.

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, 
“Sürdürülebilir Tarım ve Tarımda Markalaşma” 
Temasıyla Ziraat Bankası Tarım Ekosistemi 
Buluşması’nda açıklamalarda bulundu.

Cumhurbaşkanımız Erdoğan’ın konuşmasından satır başları:
Tarımda sürdürülebilirlik ve iklim değişikliği, coğrafi işaretli 

ürünler ve tarımda markalaşma, tarımın geleceği teması altında 
yapılan ve yapılacak olan tartışmaların sektörümüz açısından yol 
gösterici olmasını temenni ediyorum. Bu vesileyle 160 yılı aşkın 
süredir çiftçimizin üreticimizin yanında yer alan Ziraat Bankamıza 
ülkem ve milletim adına teşekkür ediyorum. 1863 yılından 
beri Ziraat Bankamız Türk tarımının lokomotifi oldu. Savaş 
dönemleri dahil ülkemizin yokluk günlerinde bankamız çiftçinin, 
esnafın, tüccarın, girişimcinin yanında yer aldı. Üretimcilerimizin 
insanımızın iliğini sömüren tefecilerin ve faiz lobilerinin pençesine 
düşmemesi noktasında hayati rol üstlendi. Ziraat Bankası dün 
olduğu gibi bugün de ülkeyi ve milleti önceleyen duruşunu 
muhafaza ediyor. Ziraat varsa memleketin dört bir yanında ziraat 
var anlayışıyla Türkiye’nin tarım sektörüne güçlü destek veren 
bankamızı ve çalışanlarını yürekten tebrik ediyorum.
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“SAMAN İTHALATI 
SÖYLEMİ TARIM 
SEKTÖRÜNÜN TÜM 
PAYDAŞLARINA 
YAPILMIŞ BİR 
HAKARETTİR”
14 Mayıs Dünya Çiftçiler 
Günü’nde Ankara’da Ziraat 
Odası Başkanlarımız ve üretici 
birliklerimizle bir araya geldik, 
kucaklaştık, Hasbihal ettik. 
Türkiye’nin tarımda son 21 
yılda nereden nereye geldiğini 
karşılaştırmalı olarak çok detaylı bir 
şekilde ortaya koyduk. Ülkemizde 
muhalefetin ezberi olan tarım 
bitti tezlerinin ne kadar içi boş, 
temelsiz ve gerçek dışı olduğunu 
rakamlarla ispat ettik. Biraz önce 
Tarım ve Maliye Bakanlarımız 
da yaptıkları konuşmalarla bunu 
tekrar teyit ettiler. Özellikle hemen 
her sene tedavüle konan saman 
ithalatı söylemi tarım sektörünün 
tüm paydaşlarına yapılmış bir 
hakarettir. Türkiye gerçekler 
yerine çarpıtmalar, özellikle bunun 
üzerinden muhalefeti artık geride 
bırakmalıdır. Açıkçası eski muhalefet 
tarzının da raf ömrünü tamamladığı 
görülüyor. Bunun yerine eleştirel 
ama daha yapıcı bir anlayışın ikame 
edilmesi ülkemiz için şüphesiz 
daha faydalı olacaktır. Biz de böyle 
olmasını arzu ve ümit ediyoruz.

“BAŞARILARIMIZIN 
SAYISINI ARTIRMANIN, 
EKSİKLERİMİZİ GİDERMENİN 
DERDİNDEYİZ”

Elini vicdanına koyan herkesin kabul 
ettiği hakikat şudur; Ülkemizin son 21 yılda 
başarı hikayesi yazdığı alanların en başında 
tarım, hayvancılık ve su ürünleri vardır. Bunu 
söylerken elbette her şey güllük gülistanlık 
diyemeyiz. Dünyadaki tüm ülkeler gibi 
bizim de sıkıntılarımız var. Tarımsal girdi 
fiyatlarındaki artış çözmemiz gereken buna 
benzer sorunlarımız var. Kırmızı ve beyaz et 
fiyatlarında son dönemde yaşanan dalgalı 
hareketleri yok sayamayız. Gübre fiyatlarındaki 
artışlarından gündelik ve sürekli işçi eksikliğine 
kadar farklı alanlarda yükselen şikayetlere 
kulaklarımızı tıkayamayız. Başarılarımızla 
birlikte halen problem üreten alanların 
farkındayız. Muhasebemizi yaparken dengeli ve 
objektif bir şekilde kendimize ayna tutuyoruz. 
Amacımız güçlü ve zayıf yanlarımızı en doğru 
biçimde tespit etmektir. Tarımda da durum 
farklı değildir. Burada da çözüm odaklı bakış 
açısıyla hareket ediyoruz. Başarılarımızın 
sayısını artırmanın, eksiklerimizi gidermenin 
derdindeyiz. Problemlerimize ortak akılla 
çözüm yolları geliştirmeye çalışıyoruz.

Tarım sektörümüzün 21 yılda elde ettiği 
başarıların değersizleştirilmesine mahal 
vermeden milletimizin en çok şikayet ettiği 
hususlara odaklanarak Türkiye’yi hep beraber 
hedeflerine ulaştıralım istiyoruz. Bakınız burada 
şu hususu tüm samimiyetimle söylemek isterim, 
milli meselemiz olan tarımda biz hiç kimseye 
kapımızı kapatmadık. Türkiye’nin tarım eko 
sistemini geliştirmek için herkesin fikrine, 

katkısına, eleştirisine, önerilerine sonuna kadar 
açığız. Yeter ki, tarım konusu ezberlere ve ön 
yargılara kurban edilmesin. Yeter ki, cımbızla 
çekilen bir ürün üzerinden sektöre haksızlık 
yapılmasın. Allah’ın izniyle gerisi biraz gayret ve 



emekle zaten kolayca gelecektir.

 “KARADENİZ GİRİŞİMİ 
OLMASAYDI BAŞTA AFRİKA 
ÜLKELERİ OLMAK ÜZERE 
BİR ÇOK YERDE KITLIK 
YAŞANACAKTI”

İçinde bulunduğumuz yüzyılda aynı 
kavganın tarım alanları, su ve gıda için 
verileceği anlaşılıyor. Bunun işaretlerini 
şimdiden görmeye başladık. Dünyanın gelişmiş 
ülkeleri Afrika’da tarım arazisi kiralamak için 
büyük bir yarış içindeler. İklim değişikliğinin 
olumsuz etkileriyle birlikte su kaynakları ve 
havzaları birer çatışma hattına dönüşüyor. 
Asya, Amerika, Kuzey Afrika ve Ortadoğu’daki 
birçok gerilimin altında su kaynaklarıyla ilgili 
anlaşmazlıklar yatıyor. Covid-19 salgını ve 
Rusya-Ukrayna savaşında tüm ülkelerin gıda 
arz güvenliğinin temini için nasıl kıyasıya 
mücadeleler verdiğini unutmadık. Türkiye’nin 
gayretleriyle hayata geçirilen Karadeniz girişimi 
olmasaydı başta Afrika ülkeleri olmak üzere bir 
çok yerde kıtlık yaşanacaktı. Açlık tehdidi ile 
karşı karşıya kalan on binlerce insan hayatını 
kaybedecekti. Biz buna kayıtsız kalamazdık 

ve hamdolsun kalmadık. Toplam 33 milyon 
ton tahılın boğazlarımızdan güvenli geçişini 
sağlayarak durumun iyice kontrolden çıkmasına 
engel olduk.

Tarımın önemi azalmayacak bilakis daha da 
artacak. Her yeni küresel kriz, gıda üretimi ve 
tedarikinin ne kadar stratejik bir alan olduğunu 

teyit edecek. İklim değişikliği, çevre kirliliği, 
küresel ısınma ve bölgesel riskler arttıkça 
rekabet kızışacak hatta belki de daha kanlı hale 
gelecek. Bizim ülke olarak tüm hazırlıklarımızı 
buna göre yapmamız gerekiyor. Diğer türlü 
ciddi sıkıntılarla karşılaşmaktan kendimizi 
kurtaramayız.

“BİZİM GAYEMİZ 
İNSANLARI DOĞDUKLARI 
YERDE DOYAR HALE 
GETİRMEKTİR”

Tarımı sadece ekonomimiz için değil 
milletimizin bekası için de hayati önemde bir 
sektör olarak görüyoruz. Türkiye Yüzyılı’nın 
temel unsurları arasında tarım, hayvancılık, 
kırsal kalkınma ve tüm bu alanlarda verimlilik 
artışının ayrı bir yeri vardır. Son 21 yılda bunun 
alt yapısını güçlendirme yolunda önemli adımlar 
attık. Tarım desteklerini hem çeşitlendirdik 
hem de ciddi oranda yükselttik. Tarım Kredi 
Kooperatiflerimiz sektörün ve çiftçilerimizin 
daima yanında olmuştur. Çiftçilerimizin 
finansman ihtiyacını karşılamak üzere Ziraat 
Bankamızın kullandırdığı tarım kredilerinin 
tutarı 480 milyar lirayı aşmış durumdadır. Bu 
kredi miktarıyla Ziraat Bankası sektörün kredi 
ihtiyacının yüzde 75’ini tek başına omuzlamıştır. 
Bu kredilerden yararlanan çiftçilerimizin sayısı 
1,2 milyonu aştı. Ziraat Bankası’nın kullandırdığı 
tarım kredilerinin yüzde 91’i yani 435 milyar 
liralık kısmı faiz desteği verilen kredilerden 
oluşuyor. Bu kapsamda 587 binin üzerinde 
çiftçimizin 110 milyar lira tutarındaki tarım 
kredisinin faizinin tamamı devletimiz tarafından 
ödeniyor. Sübvansiyonlu tarım kredisi kullanan 
çiftçilerimizin faizlerinin ortalama yüzde 69’luk 
kısmını yine devletimiz karşılıyor. Bu uygun 
finansman kaynağı ne kadar çok çiftçimize 
ulaşır ve ihtiyacını karşılarsa çiftçilerimizin 
karlılıklarına o derece katkı sağlamış oluruz. 
Bizim gayemiz insanları doğdukları yerde doyar 
hale getirmektir. Az önce yanımdaki kardeşime 
sordum ne yapıyorsun? Manda yetiştiriyorum 
dedi. 10 manda ile başlamış şu anda 120 
mandası var, mesele bu.
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ÇİFTÇİLERE KREDİ MÜJDESİ
Ziraat Bankamız da yeni müjdelerle 
sektöre verdiği desteği artırıyor. 
Küçük ekipman kredisi limitini 150 
bin liradan 250 bin liraya çıkarıyoruz. 
Küçükbaş hayvan üreticilerimize 
işlerini büyütmeleri, hayvan sayılarını 
çoğaltmaları, atıl işletme kapasitelerini 
üretime kazandırmaları amacıyla verilen 
kredinin limitini de 400 bin liradan 600 
bin liraya getiriyoruz. Büyükbaş süt 
hayvancılığı ile iştigal eden üreticilerimiz 
için bu rakamı 1 milyon liradan 1,5 
milyon liraya yükseltiyoruz. Her 
zaman söylüyorum gençlerimiz bizim 
geleceğimiz.



AİLEMİZ GELECEĞİMİZ
İl Kadın Kolları 
Başkanımız Saliha 
Demirer, Aile ve 
Sosyal Hizmetler 
Bakanlığımızca 
düzenlenen 
“Küreselleşen Dünyanın 
Riskleri Karşısında 
#AilemizGeleceğimiz” 
temalı Türk Devletleri 
Teşkilatı I. Sosyal 
Politika Bakanlar 
Toplantısı’nın kapanış 
oturumuna katıldı.

Başkanımız Demirer; “Aile 
kurumunu korumanın en 
önemli görevlerimizden 
olduğunun bilincindeyiz. 

Bu nedenle bugün gerçekleştirilen 
bu toplantının küreselleşmenin 
aile üzerinde doğurduğu tehditleri 
önlemek adına aile kurumuna katkı 
sağlayacağına inanıyorum. Biliyoruz 
ki ailede birlik varsa hazineye ihtiyaç 
yoktur” ifadesini kullandı.
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Haliç Üniversitesi, Fen 
Edebiyatı Fakültesi 
Dekanı’na ziyaret
İl Kadın Kolları 
Başkanımız Saliha 

Demirer, Haliç Üniversitesi, Fen 
Edebiyatı Fakültesi Dekanı olarak 
atanan Prof. Dr. Rahmet SAVAŞ’a 
hayırlı olsun ziyaretinde bulundu. 

Ziyarette İl Kadın Kolları 
Başkanımız Demirer; 
“kıymetli arkadaşım Rahmet 
Savaş’ın gençlerin vizyonunu 
genişletecek, onları geçmişten 
kopmadan geleceğe hazırlayacak 
iyi bir hoca olduğunu biliyorum 
ve bu görevde kendisine başarılar 
diliyorum” dedi.

HANIMLAR EĞİTİM VE KÜLTÜR 
VAKFI PROGRAMINA KATILDIK

HALİÇ ÜNİVERSİTESİ, FEN EDEBİYATI 
FAKÜLTESİ DEKANI’NA ZİYARET

Kadın ve çocukları destekleyen, önceleyen tüm 
çocuk projelerini destekleyen İl Kadın Kolları 
Başkanımız konuşmasında, toplumumuza katkı 
sağlayan, kadınlarımızın geleceğe umutla bakmasına 

yardımcı olan Hanımlar Eğitim ve Kültür Vakfı’na yaptıkları 
faaliyetlerden dolayı teşekkürlerini iletti.Programa GMYK 
üyemiz Reşide Yüksel, İl Kadın Kolları Başkan Yardımcılarımız 
Elif Başgöze ve Tuba Şahin Yılmaz da katıldı.

İl Kadın Kolları Başkanımız 
Saliha Demirer, dezavantajlı 

kadınlarımızı ve çocuklarımızı 
destekleyen Hanımlar Eğitim 

ve Kültür Vakfı’nın geleneksel 
kahvaltı programına katıldı.
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ZERREDEN İNCİYE
İl Kadın Kolları Başkanımız, kadın 
çalışmalarına desteklerini sürdürmeye 
devam ediyor. İl Kadın Kolları Başkanımız 
Saliha Demirer, Başakşehir Belediyemizin 
düzenlediği BAKMER’in “Zerreden 
İnciye” temalı Geleneksel Yıl Sonu Sergisi 
açılışına iştirak etti.
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Programda konuşan başkanımız “Cevher 
işlendiğinde mücevhere dönüşür; kadınlarımızın 
yeteneklerini işleyerek değere dönüştürme 
imkanı buldukları merkezlerimiz biz kadınlar 

için çok değerli. Başakşehir Belediyemiz de bu şiarla 
Başakşehir Kadın ve Aktivite Merkez’inde kadınlarımızın 
çeşitli sanat alanlarında eğitim almasını sağlayarak 
kadınlarımızın emeklerinin değer kazanmasına vesile 

oluyor. İSMEK‘ten 
kalan mirası 
geleceğe taşıyarak 
kadınlarımıza bu 
fırsatı sağlayan 
Başakşehir Belediye 
Başkanımız Yasin 
Kartoğlu’na 
teşekkür 
ediyorum.”dedi.

Programa 
Belediye 
Başkanımız Yasin 
Kartoğlu, eşi Kübra 
Kartoğlu, İstanbul 
Valimiz Davut 
Gül’ün eşi Gülden 
Gül, İl Başkanımızın 
eşi Amine Ateş 
Kabaktepe, İl Kadın 
Kolları Başkan 

Yardımlarımız Gülten Terzi, Tuba Şahin Yılmaz, İlçe Kadın 
Kolları Başkanımız Nurdan Ertuğrul da katıldı.

Program sonrasında İl Kadın Kolları Başkanımız 
Demirer, belediye başkanımız Yasin Kartoğlu’nu 
makamında ziyaret etti.
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ANNELER GÜNÜ 
KUTLU OLSUN

Toplumumuzun temelini oluşturan aile yuvasını, 
fedakârlıklarıyla bir arada tutan, aile hayatını huzur ve mutluluk 
deryasına dönüştüren annelerimiz en değerli varlığımızdır. 
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Aile hayatının birleştirici unsuru 
olan dünyanın en zor ve asil 
görevlerinden birini üstlenmiş 
annelerimiz, en yüce duygulara 

sahip, iyiliğin, şefkatin, fedakârlığın, 
merhametin ve ivazsız sevginin kaynağıdır.

Sevgili Peygamberimiz, ‘Cennet, 
annelerin ayakların altındadır’ diyerek, 
anneliğin ne kadar kutsal ve mübarek 
olduğunu ifade etmiştir. Türlü fedakârlıklara 
ve zorluklara sabırla göğüs gererek, tüm 
benliğini ortaya koyan annelerimize ne 
kadar hürmet edilse azdır. 

Ülkemizin birliği için canını seve seve 
feda eden aziz şehitlerimizin emaneti 
annelerimiz anneler gününü kutlamak 
amacı ile Fatih, Başakşehir, Şişli, Güngören, 
Gaziosmanpaşa ve Sultangazi İlçe Kadın 
Kolları Başkanlıklarımız olarak annelerimizi 
ziyaret ettik.

Eczacılık, insanlık tarihi boyunca süregelen en köklü 
mesleklerdir. Dünyada ve ülkemizde bir insanlık hizmeti olarak 
eczacılık saygınlığını hep korumaktadır. 

Sağlık sektörünün ayrılmaz parçası olan eczacılarımız, büyük özveri ve gayret 
içerisinde görevlerini icra ederek çağın hastalıklarıyla mücadelede kullanılacak 
ilaçlarla ilgili araştırma ve geliştirme çalışmalarını sürdürmekte, kendilerini 
sürekli olarak değişime ve gelişime açık olarak yenilemektedir.

Bu kapsamda tüm eczacılarımızın ‘14 Mayıs Eczacılık Günü’nü kutlamak ve 
sağlığımıza verdikleri katkılardan dolayı şükranlarımızı sunmak amacı ile Bakırköy İlçe 
Kadın Kolları Başkanlığı olarak Eczacıları ziyaret ettik.

ECZACILARIMIZI UNUTMADIK
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Engelliler Haftası 
kapsamında kapsayıcı, 
çoğulcu ve daha 
eşitlikçi bir toplum olma 
yolundaki attığımız 
adımların önemi çok 
büyük ve anlamlıdır. 

Engelli bireyler için daha 
yaşanılabilir bir dünya, 
toplumu oluşturan 
tüm bireylerin ortak 
anlayışı ve farkındalığı ile 

mümkün olması adına Bakırköy, 
Şişli ve Sultangazi İlçe Kadın 
Kolları Başkanlıkları olarak engelli 
kardeşlerimizi evlerinde ziyaret ettik.

ENGELLİ 
KARDEŞLERİMİZİ 
ZİYARET ETTİK




